
MISKOLC MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZAT
KÖZGYŰLÉSE

V-271.165-7/2015.

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyűlésének 2015. május 21. napján
07 óra 00 perces kezdettel, a Polgármesteri Hivatal Közgyűlési Termében tartott
nyílt üléséről.

Jelen vannak: Dr.  Kriza  Ákos polgármester,  Barta Gábor,  Bartha György,  Eperjesi  Erika,  Földesi  Norbert,
Gazdusné Pankucsi Katalin, Glatz Katalin, Hollósy Endre András, Hubay György, Jakab Péter, Katona Ferenc,
Kovácsné Budai Mária, Molnár Péter, Nagy-Korsa Judit,  Dr. Nánási-Kocsis Norbert, Dr. Nehéz Károly, Novák
Józsefné, Pakusza Zoltán, Révész Péter, Dr. Simon Gábor, Szécsényi Marianna, Dr. Tompa Sándor képviselők
és Dr. Kiss János alpolgármester 

Később érkeztek: Badány Lajos, Deák-Bárdos Mihály, Fodor Zoltán, dr. Kovács László és Szilágyi
Szabolcs képviselők

Távol maradt: Soós Attila képviselő

Tanácskozási joggal jelen van  nak  : Kiss Gábor alpolgármester és Pfliegler Péter alpolgármester

Meghívottak: a Polgármesteri Hivatal főosztály- és osztályvezetői, a Miskolc Holding Zrt. és tagvállalatainak
képviselői, a miskolci nemzetiségi önkormányzatok elnökei a mellékelt jelenléti ív szerint.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Köszönti a megjelent  vendégeket, érdeklődőket, a nemzetiségi
önkormányzatok elnökeit, az elektronikus és az írott sajtó képviselőit, valamint képviselőtársait.

Bejelenti, hogy a Testület 29 tagja közül a jelenléti ív lezárásáig megjelent 23 fő. Megállapítja, hogy
a Közgyűlés határozatképes, így megnyitja az ülést.

Tanácskozási joggal jelen vannak Pfliegler Péter és Kiss Gábor alpolgármester urak.

Szomorú kötelességének tesz eleget, amikor tájékoztatja a megjelenteket, hogy  Gyülvészi István,
aki 2000-ben Miskolc Város Pedagógiai és 2012-ben Gálffy Ignác díjat kapott, életének 86. évében
elhunyt.
Elhunyt Prof. Dr. Barkai László, a Vasgyári Kórház nyugdíjas osztályvezető főorvosa, Miskolc neves,
elismert  szülész-nőgyógyász  szakorvosa.  A  város  saját  halottjának  tekinti,  temetéséről  a  család
bevonásával intézkednek. 
Szintén elhunyt Ónodi László, a Miskolci Nemzeti Színház nyugdíjas színésze életének 81. évében.
Kéri, hogy egy perces néma felállással emlékezzenek meg Róluk.
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A Közgyűlés egy perces néma felállással megemlékezik.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Tájékoztatásul elmondja, hogy az elmúlt Közgyűlés óta a Miskolci
Piac Zrt., illetve az OTP Bank közötti szerződés felmondásra került. Amennyiben a felszámoló úgy
dönt,  hogy eladásra kerül  a  piac,  akkor  az  önkormányzatnak szándékában áll  majd vásárlóként
fellépni és a továbbiakban is támogatni kívánja annak fenntartását. A város mindent meg fog tenni
azért, hogy azok a bérlők, akik jelentős pénzösszeget fizettek be, ne veszítsék el bérleti jogukat és a
továbbiakban is elássák a várost áruikkal.
Hódmezővásárhelyen került  megrendezésre a Megyei Jogú Városok Szövetségének Közgyűlése,
amelyen  Dr. Kiss János alpolgármester úrral képviselték Miskolcot. A Belügyminiszter és  a jelen
lévő kormánytagok részéről több bejelentés történt. Ezek közül az egyik legfontosabb az volt, hogy
Győr mellett Miskolcon lesz még kutatási-fejlesztési központ, amelynek előkészületeit a Miskolci
Egyetem vezetésével  elkezdték,  bevonva a  gazdasági  élet  szereplőit  is  az  egyeztetésbe.  Jó volt
hallani a Miskolciak felé érkező dícséreteket, amelyeket más városok vezetői tettek. Azoknak az
elért eredményeknek a birtokában tudtak megjelenni, amelyek az elmúlt években Miskolcot újra
felemelték a magyar városok versenyében. Dr. Kiss János alpolgármester úrral közösen sok kérdést
kaptak azzal kapcsolatosan, hogy mitől kezdett szárnyalni a miskolci gazdaság. 
A tegnapi  nap  folyamán  Balog  Zoltán  miniszter  úr  elismerő  oklevelet  adott  át  a  jégkorong-
válogatott tagjainak. A két klub közül, amelyek a legtöbb játékost adták a válogatottba, az egyik az
Egri István által vezetett Miskolci Jegesmedvék csapata. Gratulálnak nekik, büszkék voltak rá és
azokra a játékosokra,  akik kijutottak a világbajnokságra.  Ehhez  kapcsolódóan elmondja,  hogy a
Szocialista  Párt  javasolta  azt,  hogy  emeljék  meg  20  millió  forinttal  a  Miskolci  Jegesmedvék
támogatását,  amellyel  kapcsolatosan Jegyző Úr jogszabályi  problémákat jelzett,  de egyébként is
okafogyottnak tartja a kérést, mivel megteremtik a lehetőségét a szezon kezdetéig, hogy 50 millió
forint körülire növekedjen a várostól érkező támogatás.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Érdemi munkájukat a napirend elfogadásával kezdik.

Tájékoztatja  a  Közgyűlést,  hogy  a  meghívóban  3.  napirendként  szereplő  előterjesztést  visszavonja.  Az
MSZP-DK-Együtt-Miskolci  Lokálpatrióta  Egyesület  Miskolci  Önkormányzati  Frakciója  által
benyújtott, meghívó szerinti 10. napirendi pont szerinti előterjesztés napirendről történő levételét
javasolja. Kéri Jegyző Urat, hogy tegye meg ezzel kapcsolatos törvényességi észrevételeit. 

Dr.  Csiszár  Miklós  jegyző: A törvényességi  észrevétel  írásban  kiosztásra  került,  amelyben
részletesen  megtekinthetőek  a  felmerült  kifogások,  ezért  csak a  lényegét  ismertetni.  Az
előterjesztésben  meghatározott  támogatandó  cél  és  a  támogatottként  megjelölt  szervezet  között
tartalmi  ellentmondás  áll  fenn.  A  sportegyesület  nem  azonos  az  anyagban  méltatott  felnőtt
jégkorong csapattal,  ugyanis a sportegyesület  az utánpótlással foglalkozik,  amelyet az egyesület
alapító okirata is  jelez.  A felnőtt  jégkorong csapatot a  Miskolci Jegesmedve Sportszervező Kft.
működteti.  Erre  való  tekintettel  az  előterjesztés  értékelő  része  nincs  összhangban  a  kapcsolódó
határozati javaslat tartalmával, jogilag aggályos.  Kéri,  hogy a  Közgyűlést a napirend levételénél
vegye ezt figyelembe. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni Jegyző Úrnak a tájékoztatást. 
Sajnálatos, hogy nem sikerült hibátlan előterjesztést készíteni, de a cél mindenképpen támogatandó,
amelyre meg fogják teremteni a lehetőséget magasabb összeggel, mint amelyet javasoltak.
Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendről történő levételéről.

A Közgyűlés 17 igen, 10 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett
az előterjesztést a napirendről levette.
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Dr. Kriza Ákos polgármester: A sürgősségi előterjesztések napirendre tűzéséről kell dönteniük.

1. sürgősségi előterjesztés: Javaslat az Önkormányzat és az MVK Zrt. által megkötött 10125.
számú Közszolgáltatási Szerződés módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 22 igen, 4 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.

2. sürgősségi előterjesztés: Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Polgármesteri  Hivatala
Szervezeti  és  Működési  Szabályzatának  elfogadására  és
kapcsolódó döntések meghozatalára

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 17 igen, 11 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.

3. sürgősségi előterjesztés: Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  és  a
Miskolci  Városgazda Nonprofit  Kft.  közötti  Közszolgáltatási-  és
Támogatási szerződések megkötésére

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 17 igen, 6 nem szavazattal, 5 tartózkodás mellett a
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Dr. Tompa Sándor ügyrendi javaslatot kíván tenni, megadja neki a szót
és megkéri, hogy hivatkozzon az SZMSZ megfelelő paragrafusára.

Dr. Tompa Sándor: Az SZMSZ 20. § (5) bekezdése alapján kérdése, hogy a József Attila u. 45. szám
alatt lakó 51 család ügyében tett kezdeményezése eljutott-e Polgármester Úrhoz, és azt kívánja-e
előterjeszteni a mai Közgyűlésre. 

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Felolvassa  az  SZMSZ  20.  §  (5)  bekezdését.  Tájékoztatja
képviselőtársait, hogy Tompa képviselő úr az előző napon küldött egy e-mailt, amelyben kéri, hogy
készítsenek  előterjesztést.  Képviselő  Úrnak  tisztában  kellene  lennie  az  eljárás  rendjével,  ezért
megdöbbentőnek tartja, hogy ezek után Képviselő Úr azt mondja, hogy rosszul járnak el, az SZMSZ
azon részére hivatkozva, amely azt írja le, hogy a Közgyűlés hogyan dolgozik. 
Folytatja a sürgősségi előterjesztések napirendre vételének szavaztatását.

4. sürgősségi előterjesztés: Javaslat az  Önkormányzat  vagyonáról  és  a
vagyongazdálkodásáról  szóló  40/2012.  (XII.15.)  önkormányzati
rendelet módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.
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A Közgyűlés 17 igen, 5 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett a
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.

5. sürgősségi előterjesztés: Javaslat  a  Selyemréti  strand  fejlesztésével  kapcsolatban
benyújtott pályázathoz szükséges hozzájárulás kiadására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 18 igen, 4 nem szavazattal, 5 tartózkodás mellett a
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.

6. sürgősségi előterjesztés: Javaslat  az  Y-híd  építésének  előkészítésével  kapcsolatos
szerződések módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 19 igen, 6 nem szavazattal, 3 tartózkodás mellett a
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.

7. sürgősségi előterjesztés: Javaslat  a Miskolci  Állatsegítő  Alapítvánnyal  kapcsolatos
döntések meghozatalára

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 27 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett a
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.

8. sürgősségi előterjesztés: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város 2014-2020 közötti Integrált
Területi Programjának elfogadására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A Közgyűlés 17 igen, 6 nem szavazattal, 5 tartózkodás mellett a
sürgősségi indítványt a nyílt ülés napirendjére felvette.

Dr. Kriza  Ákos polgármester:  A tárgyalási  sorrend megállapításához az SZMSZ 20. szakasz (1)
bekezdése  alapján  első  javaslata,  hogy  összevontan  vitassák  meg  az  Önkormányzat
költségvetésével, gazdálkodásával és vagyongazdálkodásával kapcsolatos előterjesztéseket, azaz a
meghívó szerinti 1. és 9., valamint a sürgősségi 4., 6., 7. és 8. napirendeket.
Kéri, szavazzanak a javaslatról.

A Közgyűlés 17 igen, 11 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a
javaslatot elfogadta.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Második  javaslata, hogy  a  Miskolc  közbiztonságával  és
gyermekvédelmével kapcsolatos  előterjesztéseket,  azaz  a  meghívó szerinti  7.  és  8.  napirendeket
szintén összevontan, nyílt ülésen tárgyalják.
Kéri, szavazzanak a javaslatról.

A Közgyűlés 18 igen, 10 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a
javaslatot elfogadta.
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Dr. Kriza Ákos polgármester:  Harmadik javaslata, hogy szintén összevontan tárgyalják  a Város
kulturális,  szociális  intézményeinek  működéséhez kapcsolódó  előterjesztéseket,  azaz  a  meghívó
szerinti 2., 4., 5., 6., valamint a sürgősségi 5. napirendeket.
Kéri, szavazzanak a javaslatról.

A Közgyűlés 17 igen, 10 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a
javaslatot elfogadta.

Dr. Kriza Ákos polgármester:  Negyedik javaslata,  hogy szintén  összevontan  vitassák meg a
Miskolc város és a Polgármesteri Hivatal működési tevékenységéhez kapcsolódó előterjesztéseket,
azaz a sürgősségi 1., 2. és 3. napirendeket, majd ezt követően zárt ülésre kerüljön sor.
Kéri, szavazzanak a javaslatról.

A Közgyűlés 17 igen, 11 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a
javaslatot elfogadta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kérdezi Képviselőtársait, hogy a napirendet illetően van-e javaslatuk.
Megállapítja, hogy nincs.

Kéri,  hogy  szavazzanak  a  napirendi  javaslat  elfogadásáról,  figyelemmel  a  napirendről  levett
előterjesztésekre, a napirendre tűzött sürgősségi előterjesztésekre, valamint a tárgyalási sorrend
megállapításáról hozott döntésekre.

A Közgyűlés 17 igen,  11 nem szavazattal,  0 tartózkodás mellett
az ülés napirendjét – a napirendről levett előterjesztésekre, a
napirendre  felvett  sürgősségi  előterjesztésekre,  valamint  az
elfogadott  tárgyalási  sorrendre  figyelemmel  –  a  meghívóban
foglaltak szerint állapította meg.

(Az előterjesztések a jegyzőkönyvhöz mellékelve)

NYÍLT ÜLÉS:

1.  Javaslat az Önkormányzat 2014. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló zárszámadási
rendelet megalkotására és kapcsolódó határozatok meghozatalára

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

2. Javaslat a hivatali helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül történő házasságkötés
és  bejegyzett  élettársi  kapcsolat  létesítésének engedélyezéséről  és  a  többletszolgáltatásért
fizetendő díj mértékéről szóló 13/2011. (IV.20.) önkormányzati rendelet módosítására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

4.  Javaslat a Miskolci Operafesztivál Nonprofit Kft. könyvvizsgálójának kinevezésére, az Alapító
Okiratának módosítására és az egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratának jóváhagyására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
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5. Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának a Mária Út Közhasznú   Egyesülethez
történő csatlakozására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

6. Javaslat az önkormányzati fenntartású óvodák Alapító okiratának módosítására
Előterjesztő: Dr. Kiss Gábor alpolgármester

7.  Javaslat  a  helyi  önkormányzat  gyermekjóléti  feladatainak  ellátásáról  szóló  beszámoló
elfogadására
Előterjesztő: Dr. Kiss Gábor alpolgármester

8. Javaslat a Miskolci Rendőrkapitányság 2014. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

9. Javaslat a 2014. évi összefoglaló ellenőrzési jelentés jóváhagyására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

ZÁRT ÜLÉS:

11. Javaslat fellebbezések elbírálására egyedi szociális hatósági ügyekben
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Sürgősségre felvett napirendek – Nyílt ülésre:

1. Javaslat az Önkormányzat és az MVK Zrt. által megkötött 10125. számú Közszolgáltatási
Szerződés módosítására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

2.  Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Polgármesteri  Hivatala  Szervezeti  és  Működési
Szabályzatának elfogadására és kapcsolódó döntések meghozatalára

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

3. Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Miskolci Városgazda Nonprofit
Kft. közötti Közszolgáltatási- és Támogatási szerződések megkötésére

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

4. Javaslat az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásáról szóló 40/2012. (XII.15.)
önkormányzati rendelet módosítására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

5.  Javaslat a Selyemréti strand fejlesztésével kapcsolatban benyújtott pályázathoz szükséges
hozzájárulás kiadására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

6. Javaslat az Y-híd építésének előkészítésével kapcsolatos szerződések módosítására
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
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7. Javaslat a Miskolci Állatsegítő Alapítvánnyal kapcsolatos döntések meghozatalára
Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

8. Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város 2014-2020 közötti  Integrált Területi Programjának
elfogadására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Az  Önkormányzat  költségvetésével,  gazdálkodásával  és
vagyongazdálkodásával kapcsolatos napirendek tárgyalásával kezdik munkájukat.

1. napirend: Javaslat  az  Önkormányzat  2014.  évi  költségvetésének  végrehajtásáról  szóló
zárszámadási rendelet megalkotására és kapcsolódó határozatok meghozatalára

9. napirend: Javaslat a 2014. évi összefoglaló ellenőrzési jelentés jóváhagyására

4. sürgősségi napirend: Javaslat  az Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodásáról
szóló 40/2012. (XII.15.) önkormányzati rendelet módosítására

6. sürgősségi napirend: Javaslat  az Y-híd építésének előkészítésével kapcsolatos szerződések
módosítására

7. sürgősségi napirend: Javaslat a Miskolci Állatsegítő Alapítvánnyal kapcsolatos döntések
meghozatalára

8. sürgősségi napirend: Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  2014-2020  közötti  Integrált
Területi Programjának elfogadására

Dr. Kriza Ákos polgármester: A meghívó szerinti 1. napirendi ponthoz módosító indítványt nyújtott
be.  Felkéri  Kiss  Gábor  alpolgármester  urat,  hogy  az  Integrált  Területi  Programmal  kapcsolatos
előterjesztés kapcsán tegye meg szóbeli kiegészítését.

Kiss Gábor alpolgármester: Az elmúlt időszakban a Kormány az Európai Unióval megkötötte azokat
a  keretmegállapodásokat  és  elfogadta  azokat  az  operatív  programokat,  amelyek  a  következő
időszak fejlesztéseit megalapozzák. Ezeknek a megyei jogú városok és a megyék vonatkozásában az
egyik  legnagyobb  jelentőségű  forrása  a  TOP  program,  amely  az  elmúlt  időszakhoz  képest
megváltozott,  mert  a  rendelkezésre  álló  összeg  egy  forrásallokációban  kerül  majd  felosztásra,
amelyről majd  egy  kormányhatározat  fogja  megszabni  a  keretösszegeket  és  a  felhasználási
módokat.  Ennek  keretében  az  elmúlt  időszakban  meghatározásra  került  az  egyes  megyék  és
megyei  jogú  városok  által  felhasználható  összeg,  illetve  az  operatív  program  logikája  szerint
azoknak az intézkedései,  hogy milyen területen lehet  felhasználni  a  különböző programokat.  A
város  rendelkezésre  álló  összege  a  következő  időszakban  35,026  milliárd  forint,  amely  a
dokumentumban  részletesen  kifejtett  célokra fordítható.  A  források  jelentős  részét
gazdaságfejlesztésre fogja a város fordítani, amely a kormányzati elvárással összhangban van. A
fejlesztések felhasználásának  háromféle módja van. Az egyik  eset, amikor az önkormányzat saját
fejlesztéseket  indít  el  saját  tulajdonú  ingatlanokon  és programokban.  Másik  lehetőség,  hogy
kiemelt partnereket támogat a városi keretből, például egyházi fenntartású intézmények felújítását
a forrás átadásával. A harmadik mód, hogy bizonyos összegeket, például a városi identitást erősítő
programokat támogató forrásokat helyben megpályáztatja és a civil szervezetek által is elérhetővé
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teszi. Az a forrás, amiről az Integrált Területi Program tervezése során beszélnek, a város jövőképe
fejlődésének egy nagyon fontos eleme, de közel sem a teljes forrást jelenti. Ehhez csatlakoznak
azok az operatív programok, amelyek ehhez jelentős többletforrást adhatnak. Fontos megjegyezni
azt,  hogy a közlekedés-fejlesztés területén is  jelentős összegek várhatóak.  A városban emellett
nagyon sok olyan forrás is megjelenik, amelynek a kedvezményezettje nem az önkormányzat lesz,
ilyenek a cégek által elnyerhető gazdaságfejlesztésre szolgáló támogatások. A kormányhatározatba
foglalás után júniusban megjelenhetnek az első felhívások, ezért a következő időszakban nagyon
intenzív  szakmai  munkának  kell  történnie  városvezetői  és  társadalmi  egyeztetéseket  követően,
hogy készpénzre tudják váltani a programban általánosan meghatározott kereteket. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni Alpolgármester Úr kiegészítését. 
Tájékoztatásul  elmondja,  hogy  Miniszterelnök  Úr –  a  Miskolcon  közösen  aláírásra  került –  az
Együttműködési  Megállapodásba  számos  olyan  fejlesztést  íratott be,  amelyek  ezekre  a
programokra is lépcsőzetesen épülnek és ezek közvetlen kormányzati forrásokat hoznak Miskolcra.
Tehát az Európai Uniós források Miskolc fejlesztésében kiegészülnek magyar forrásokkal, amelyek
azokat az  ágazatokat támogatják,  amelyben a város  elkezdett  fejlődni  az  elmúlt  években.  Nem
véletlen,  hogy  Miniszterelnök  Úr  országosan  egyedülállóan  egy  ezer  hektáros  mega-ipari  park
fejlesztését  támogatja,  amelynek  a  logisztikai  kapcsolatainak  kialakításához  rendkívül  fontos  a
Miskolc-Kassa  autópálya  kialakítása.  A  Miskolcon  egyedülállóan  elindult  Digitális  Közösség
továbbfejlesztése  a Smart  City  Program keretein  belül  az  egész  város  bekamerázására  irányuló
törekvésük szintén kormányzati  forrásokból  fog  megvalósulni. Két  jelentős  turisztikai  fejlesztést
említ,  az egyik  a Diósgyőri  Vár,  amelyben részben Európai  Uniós pénz és döntően kormányzati
támogatás fogja az építkezést befejezni. A másik a tapolcai bővítés második ütemének folytatása,
és amelynek az első ütemét május 30-án adják át, amelyre tisztelettel meghívja a Közgyűlés tagjait.

Kéri az előterjesztéseket véleményező bizottságok álláspontjainak ismertetését.
Bizottsági vélemények:

• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: a meghívó szerinti 1. napirendet és a sürgősségi
4. napirendet tárgyalta, és többségében támogatta azok elfogadását.

• Városgazdálkodási  és  -üzemeltetési  Bizottság: a  meghívó  szerinti  1.  és  9.  napirendet,
valamint a sürgősségi 8. napirendet tárgyalta, és többségében támogatta azokat.

• Pénzügyi  Bizottság:  a  meghívó  szerinti  1.  és  9.  napirendi  előterjesztést  tárgyalta,  és
többségében támogatta azok elfogadását.

• Köznevelési, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és Sport Bizottság: a meghívó szerinti 1. és 9. és
a sürgősségi 8. napirendet tárgyalta és többségében támogatta azokat.

• Egészségügyi és Szociális Bizottság: a meghívó szerinti 1. és 9. napirendi pontot tárgyalta, és
többségében támogatta azokat.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: A  napirend  felett  megnyitja  a  vitát.  A  hozzászólásra  jelentkezett
képviselőtársainak adja meg a szót.

A vitában hozzászólók:

Jakab  Péter:  Véleménye  szerint  a  város  helyzete  nem olyan,  mint  amilyennek  bemutatják.  A
jövőre nézve milliárdokat emlegetnek, a jelen azonban  mást mutat. A város egy helyben topog,
amely  versenyhelyzetben  azt  jelenti,  hogy  növekszik  a  lemaradás  esélye.  Ez  több  tényezőből
tevődik össze,  többek között abból, hogy az elmúlt évi költségvetési hiány mérséklésére jelentős
hitel felvételét tervezi a városvezetés. A másik ok az, hogy az Önkormányzat 25 milliárd forint
értékben görget maga előtt előző években betervezett, de el nem végzett feladatokat, amely hiányzik
a helyi gazdaságból.  Véleménye szerint nem létező összegekkel terveznek, abban bízva, hogy a
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Kormánytól  bejelentés  érkezik.  A  fejlesztések  alacsony  mértékben  teljesültek,  a  legnagyobb
elmaradás oktatási, egészségügyi, városüzemeltetési és kulturális beruházásokat érint.  A tavalyi év
során  16  milliárd  forint  értékben  minősítettek  át  korlátozottan  forgalomképes  vagyont
forgalomképessé, lehetővé téve annak piaci értékesítését azért, hogy életben tudják tartani a város
gazdálkodását rövid távon, azonban ez hosszabb távon nem kivitelezhető. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni Képviselő Úr hozzászólását. Elmondja, hogy az elmúlt
öt évben szinte semmit nem adtak el, csak vásároltak. Többek között visszavették az Avas Szállót, a
Bortanyát. A város vagyona jelentősen gyarapodott. Javasolja Képviselő Úrnak, hogy tekintse át azt
a vagyonkatasztert, amely az elmúlt években született, és akkor látni fogja, hogy Miskolc városa
hogyan gazdagodott, és egyáltalán nem adta el azokat a vagyontárgyakat, amelyeket átminősítettek.

Dr. Simon Gábor: Úgy gondolja, hogy az összevont napirendekről a Közgyűlésnek külön-külön is
komoly vitát kellene folytatnia. Véleménye szerint azért történt az összevonás, hogy ez ne történjen
meg.  A zárszámadással  kapcsolatosan  elmondja,  hogy  az  önkormányzat  működési  bevétele  és
kiadása között 1,7 milliárd forint különbség van, amely azt mutatja, hogy nincs összhangban annak
működése.  Nem történtek meg a szükséges intézkedések. Ilyenkor az szokott következni, hogy a
vezetés  bejelenti,  hogy  sikerült  a  Kormánytól  pénzt  szerezni.  Tavaly  december  31-én  a  város
kifizetetlen számláinak összege 3,1 milliárd forint  volt.  A tavalyi évben indult volna az új uniós
fejlesztési program, azonban eddig a program előkészítése zajlott, amelynek véleménye szerint a
tavalyi évben meg kellett volna történnie. Ennek következménye az, hogy az önkormányzat komoly
pályázatot a tavalyi évben sem tudott elnyerni. 

Molnár Péter:  Fontosnak tartják, hogy egy városvezetésnek legyenek elképzelései,  hosszú távú
céljai.  A jelenlegi városvezetés rendelkezik  ezekkel,  amelyeket egyrészt Európai Uniós források
bevonásával, másrészt a Magyar Kormány támogatásával kívánnak megvalósítani. Az ITP keretein
belül olyan fejlesztési lehetőségek kerültek felvázolásra, amelyek önerő nélküliek. Ezt azért fontos
hangsúlyozni, mert ez azt jelenti, hogy nem lesz szükség hitel felvételére  a megvalósításukhoz.  A
jelenlegi városvezetés nem látványberuházásokban gondolkodik, hanem a gazdaság fejlesztése a
legfontosabb számukra. Ennek megfelelően az ITP anyaga összhangban van a Magyar Kormány
fejlesztési  stratégiájával. Miniszterelnök Úr és  Polgármester  Úr által  megkötött  Együttműködési
Megállapodás  alapján  a  miskolci  és  a  Miskolc  környéki  fejlesztési  projektekben  az  egyik
legfontosabb az, hogy egy új iparfejlesztési terület kerül kijelölésre, illetve hogy egy Miskolc-Kassa
autópálya  megépítésével  a  gazdaság Miskolcon és  térségében tovább tud  fejlődni.  A turisztikai
fejlesztésekre  továbbra  is  kíván  áldozni  az  önkormányzat.  A  munkahelyteremtés  és  a  város
közbiztonságának további erősítése mellett a turizmus egy fontos kitörési lehetőség. Az anyagnak
családbarát szegmensei is vannak, óvodai és bölcsődei férőhely bővítésekről is szó van benne. A
Fidesz-KDNP frakciószövetségnek  az  ITP-vel  kapcsolatosan  az  a  meglátása,  hogy  mivel  egy
nagyon pozitív jövőkép vizionálható Miskolc városa számára a kormányzati és az Európai Uniós
támogatásoknak köszönhetően, ezért az anyag mindenképpen támogatásra méltó.

Badány Lajos: A mérlegadatokból is látszik, hogy a 2014. évi esedékes hiteltörlesztést az előző évi
feladatokkal terhelt, 2013. évi költségvetési maradványból finanszírozták, amelyet majd az elmaradt
feladatok  végrehajtásakor  hitelből  visszapótolnak,  így  az  adósságspirál  újrakezdődik.  Súlyos
tehertétele a 2014. évi költségvetésnek az előző években betervezett, de el nem végzett feladatok
áthúzódása.  Ez  arra  is  rávilágít,  hogy nem átgondolt  a  költségvetés  elkészítése,  és  nem lettek
figyelembe véve a gazdasági reálfolyamatok. A felhalmozási célú költségvetési bevételek teljesítése
rossz, 50% körüli,  de a rossz teljesítés okáról  sincs szó az előterjesztésben.  A 2014. év öröksége
2015-ben átmeneti zavart okozhat a fizetőképesség megtartásában, amelyet majd kezelni szükséges.
Az előző évekből áthúzódó, valamint a 2014. évre előirányzott, de nem teljesített feladatok értékei
összesen 22 milliárd forinttal fogják a 2015. évi költségvetést terhelni, amelyet feltételezhetően az
idei  költségvetés  első  félévi  módosítása  során  fog  a  városvezetés  átvezetni.  Mindez meg fogja
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duplázni az idei költségvetés már elfogadott eredeti előirányzatát,  így az el nem végzett feladatok
tovább fognak torlódni és 2016-ra is át fognak húzódni.

Dr. Tompa Sándor:  Az ITP azt sugallja, hogy a városvezetés az Európai Unióban akar maradni
minden ellenkező politikai nyilatkozat ellenére, amely jó hír a miskolciaknak is, hiszen forrásokhoz
jutnak  ezen  keresztül.  Kérése,  hogy  hozzák  nyilvánosságra  a  Miniszterelnök  Úrral  kötött
Együttműködési Megállapodást. A napirendi pontok kellő keretet biztosítanak ahhoz, hogy szóba
hozza a József Attila 45. szám alatt lakó 51 család sorsát. 

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Megkéri  Képviselő  Urat,  hogy  a  napirendi  pontok kapcsán
szólaljon fel.

Dr. Tompa Sándor: Folytatja előző gondolatmenetét.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Dr.  Tompa  Sándor  képviselő  úr  ismételten  nem a  napirendek
témájában teszi  meg  hozzászólását,  így  megvonja tőle szót, és szólítja a következő felszólalásra
jelentkező képviselőt.

Badány  Lajos:  Az  Intézkedési  Terv  végrehajtásához  kíván  hozzászólni.  A 2015.  évi  Állami
Számvevőszéki ellenőrzés kiemelten fontos feladatként jelölte meg az önkormányzat bevételeinek
növelését.  Ezt  a  kritériumot  a  városvezetés  elsősorban  a  telekadó  bevezetésével,  az  adózási
fegyelem  szigorításával,  és  az  adóellenőrzések  számának  gyarapításával  érte  el.  Az  adózási
fegyelem  javítása  mindenképpen  üdvözlendő,  hiszen  a  kötelezettségek  teljesítése  mindenkire
egyaránt kell, hogy vonatkozzanak. A bevételek növelése tekintetében elsődleges fontossággal bírna
a  gazdasági  eredményt  és nyereséget  termelő  gazdálkodás,  illetve  a  vállalatok  adóerejének
növelése.  A bevétel  visszaesését  az  előterjesztő  a  rezsicsökkentéssel  járó  kieséssel  indokolja,
miközben a személyi jellegű kiadások a vállalatcsoportnál közel 1 milliárd forinttal emelkedtek, és
az anyagi jellegű ráfordítások változatlan szinten maradtak. Ebből is látszik, hogy az érintett cégek
a bevételkiesést takarékosabb gazdálkodással nem tudják kompenzálni,  és a nagyobb problémát
csak a 780 millió forinttal megnövelt állami és önkormányzati támogatás révén képesek elodázni. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni Képviselő Úr hozzászólását. 
Köszönti a megjelent városi és megyei Rendőrkapitány Urakat.

Dr.  Nánási-Kocsis  Norbert:  Reagálni  kíván  az  ellenzék  által  a  költségvetéssel  kapcsolatban
felvetettekre.  Az  előterjesztésben  lévő  számokkal  és  szövegrészekkel  ellentétes  ellenzéki
hozzászólások hangzottak el. Minden évben riogatják a város lakosságát azzal, hogy a város hitelt
akar felvenni,  aztán az év úgy zárul le, hogy Miskolc városa nem vett fel hitelt  és a működése
minden évben stabil volt.  A 2014. évi zárszámadás egyensúlyra lett tervezve. A hitelfelvétel és az
egyensúlytalanság  nem  valósult  meg,  a  városvezetés  jó  irányba  viszi  a  várost,  pénzeszközei
stabilak, vagyona folyamatosan gyarapodik. Az elhangzott bírálatot, amely szerint a kiadási cél nem
teljesült, megtakarításnak hívják. A másik elhangzott felvetés szerint a vállalkozók költségvetéséből
hiányzik  Miskolc  város  vagyona.  A kettő  nincs  összefüggésben,  a  város  költségvetése  a  város
működtetését és fejlesztését szolgálja, a vállalkozók vagyonának gyarapodása pedig a vállalkozók
feladata.  A  város  minden  egyéb  eszközzel  próbálja  segíteni  azt,  hogy  a  Miskolcon  lévő
vállalkozások  fejlődjenek.  Az  előterjesztésből  idézve  elmondja,  hogy  a  2014.  évi  költségvetés
mérlege bevételi oldalon 47 milliárd forint, a kiadási oldalon 43 milliárd forint. Nem lehet mondani,
hogy  egyensúlytalanság  vagy  hiány  van,  azt  lehet  mondani,  hogy  az  előirányzathoz  képest
emelkedett és stabil, pozitív egyenlege van a költségvetésnek. Ahogy az előző évekre, úgy 2014.
évre is igaz, hogy Miskolc város vezetése jól vezeti a várost, a gazdálkodása stabil, a vagyonát
pedig jelentősen gyarapítja. 
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Dr. Simon Gábor:  Ha 1,7 milliárddal több a működési kiadás, mint a bevétel, és ha 3,1 milliárd
forint  nincs kifizetve a  szállítóknak,  akkor  hiányról van szó.  Ha pozitív egyenlegről lenne szó,
akkor a szállítóknak kifizetésre került volna az összeg. Az anyag sok elbukott pályázatot tartalmaz
indokolással együtt, amelyekre példákat említ. Ugyanaz történik, mint az Y-híd esetében. 2012-ben
született  döntés  arra,  hogy az majd megvalósul,  amellyel  kapcsolatban az hangzott  el,  hogy az
2014-ig elkészül. Jelenleg az előkészítő munkálatok zajlanak. Reméli, hogy az ITP nem fog erre a
sorsa jutni. Az anyag átgondolt és folyamatosságot tükröz az eddigi törekvésekben. Problémának
találja, hogy alacsony összegeket szánnak sok területre. Ehhez szükséges lenne megismerniük a már
említett Együttműködési Megállapodást, hogy lássák, hogy az egyes területek milyen összegekkel
fognak majd kiegészülni. 

Katona Ferenc: Az ITP mozgatórugója a politikai akarat és az a 35 milliárd forint forrás, amelyhez
a város hozzájuthat. Az élhető környezet és a turisztikai attrakciók nem csak a városba látogató
vendégeknek jó, hanem a városban élőknek is. Nem véletlen, hogy a gazdaságfejlesztésre fordítható
összeg aránya a legmagasabb.  Nem szabad megfeledkezni egy régebbi célkitűzésről sem, a zöld
város  szellemében  kell  tervezniük.  Miskolc  és  környéke  kiváló  természeti  adottságokkal
rendelkezik.  Tudják a  fő csapásirányokat,  amely a belváros,  a történelmi Avas,  Miskolctapolca,
Diósgyőr és Lillafüred tengelye. Ez nem jelenti azt, hogy a többi lehetőséggel nem foglalkoznak. A
közösségi közlekedés tekintetében is fontos szerepet kell szánniuk a kerékpárnak, megteremtve a
váltás lehetőségét. Az észak-déli tengelyben, a munkába járáshoz és a kulturális vonzerőkhöz is el
kell jutni kerékpárral. Ahhoz, hogy a jelenlegi 2,2 átlagú vendégéjszakák számát növeljék, összetett
feladattal kell  megbirkózniuk. El kell érniük azt, hogy 2-3 nap ne legyen elegendő a turisztikai
vonzerők látogatásához és valóban egy vonzó, biztonságos környezetet teremtsenek, ahol jó élni és
érdemes visszatérni.

Dr. Tompa Sándor: Kérdése Polgármester Úr felé, hogy mikor járt a Science Fűtőmű projektben.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Dr. Tompa Sándor képviselő úr nem a napirendek témájában teszi
meg hozzászólását,  így  megvonja  tőle  szót,  és  szólítja  a  következő  felszólalásra  jelentkező
képviselőt.

Dr. Nehéz Károly: Minden évben hallják azt, hogy csődbe fognak menni. Jelenleg az hangzott el,
hogy óriási a hiány, duplája a bevételnek. Kérése képviselőtársai felé, hogy vállaljanak felelősséget
azért,  amit  állítanak. Az ITP programmal kapcsolatban elmondja,  hogy a szűkebb területen sok
lehetőség áll rendelkezésre, szerencsére a projekt tervezői úgy tervezték meg, hogy témakörönként
legyen benne egyfajta tartalék keret is, amelybe még azokat a kisebb beruházásokat is bele tudják
tenni, amelyekre jelenleg nem tér ki az anyag. A program még társadalmi vitára is lesz bocsátva,
ami nagyon fontos ahhoz, hogy mindenki úgy érezze, hogy a program a város javát fogja szolgálni.
Örül  annak a  lehetőségnek,  hogy végre  elértek  addig,  hogy már  számokban is  látják  az  egyes
területekre fordítható összegeket. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a
vitát lezárja a napirendek felett. 
Megadja a szót Dr. Kiss János alpolgármesternek, hogy feleljen a vitában felmerült kérdésekre.

Dr.  Kiss  János  alpolgármester:  Szemben  az  ellenzéki  vélekedésekkel,  örül  annak,  hogy  az
összevont napirendbe olyan pontok kerültek bele, amelyek kiegészítik egymást. Miskolcot nem az
Európai  Unió  35  milliárd  forintja  állította  sikerpályára,  de  nagyon  fontos  a  város  jövője
szempontjából.  Tájékoztatásul  elmondja,  hogy amióta  a  város  hitelállománya  konszolidálásra
került,  azóta  összesen 85 millió  forint  hitelt  vettek fel,  nincs  szó milliárdokról.  A hitelfelvételi
lehetőségek  azért  szerepelnek  a  költségvetésben,  hogy biztonsági  hálóként  funkcionáljanak,  de
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eddig még nem volt rájuk szükség. A város iparűzési adóbevételei 2 milliárd forinttal bővültek az
elmúlt ciklusban, tehát lenne miből hitelt visszafizetniük. Miskolc úgy állította magát sikerpályára,
hogy világosan ki lettek jelölve a város céljai,  amelyek úgy lettek meghatározva, hogy annak a
járműiparban és a turisztikában van a jövője, ezek szellemében költötték a pénzt. Azt is eldöntötték,
hogy nem elég önmagában a gazdaságfejlesztést  célként  megjelölni,  hanem meg kell  vizsgálni,
hogy milyen egyéb várospolitikával kell alátámasztani azt. Ekkor fogalmazódott meg az, hogy a
helyi  ipar  fejlődéséhez  és  bővüléséhez  nem  csak  infrastrukturális  beruházásokra  van  szükség,
hanem arra is, hogy Miskolc kutatási  és innovációs háttérrel  tudja támogatni a jelen lévő, és a
betelepülni  szándékozó  vállalatokat.  Azt  is  fontosnak  látták,  hogy  a  szakképzésnek  is
kulcsjelentősége lesz. Azért jutottak arra az elhatározásra, hogy minden követ megmozgatnak annak
érdekében, hogy Miskolc a szakképzésben is megfelelő pozíciókat tudjon elfoglalni. Ez a hármas
egység  adja  Miskolc  jövőjét,  amelyet  a  Kormány  és  az  iparvállalatok  is  elismertek.  Ezzel
összefüggésben elmondható, hogy az a jövő, amely a városra vár, az nem csak a 35 milliárd forintos
támogatáson  alapszik,  hanem  azon  a  kormányzati  döntésen,  hogy  Miskolc  a  kormányzati
támogatások struktúrájában kiemelt helyen van. A zárszámadás úgy függ össze a város jövőképével,
hogy azt a stabilitást és azt a teljesítményt, amellyel a költségvetési biztonságot megteremtették,
mindenki akceptálta, aki befolyással tud lenni a város jövőjére. Elkötelezettek abban, hogy továbbra
is a gazdaságfejlesztést tartsák szem előtt. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni Alpolgármester Úr hozzászólását. 
Bejelenti,  hogy  a Miskolc  közbiztonságával  és  gyermekvédelmével  kapcsolatos napirendek
tárgyalásával folytatják munkájukat.

7. napirend: Javaslat  a  helyi  önkormányzat  gyermekjóléti  feladatainak  ellátásáról  szóló
beszámoló elfogadására

8. napirend: Javaslat a Miskolci Rendőrkapitányság 2014. évi munkájáról szóló beszámoló
elfogadására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Felkéri dr. Bogyay Ferenc kapitányságvezető urat, hogy a Miskolci
Rendőrkapitányság  2014.  évi  munkájáról  szóló  beszámoló  vonatkozásában  tegye  meg  szóbeli
kiegészítését.

dr. Bogyay Ferenc: Az idei évben kísérletet tettek arra, hogy ne csak az előző évhez viszonyítva
vizsgálják eredményeiket,  hanem önkormányzati  ciklusokon is átívelő,  10 éves időszakot vettek
górcső alá. Örömmel tájékoztat arról, hogy a legfontosabb kategóriákban az elmúlt 10 év legjobb
eredményeiket érték el, néhány adatot kiemel és ismertet a beszámolóból. Hiszi, hogy az évek óta
tartó  következetes  munkájuk  eredményeit  a  lakosság  is  észreveszi,  és  bízik  abban,  hogy  a
képviselők is értékelik. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni Kapitányságvezető Úr tájékoztatását.
Kéri az előterjesztést véleményező bizottságok álláspontjainak ismertetését.

Bizottsági vélemények:
• Jogi,  Ügyrendi  és  Közbiztonsági  Bizottság: a  8.  napirendi  előterjesztést  tárgyalta,  és

többségében támogatta az elfogadását.
• Városgazdálkodási és -üzemeltetési Bizottság: a 8. napirendi előterjesztést tárgyalta, és

többségében támogatta az elfogadását.
• Egészségügyi és Szociális Bizottság: a 7. napirendi előterjesztést tárgyalta, és támogatta az

elfogadását.
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Dr. Kriza Ákos polgármester:  A napirendek felett  megnyitja a vitát.  Hozzászólásra jelentkező
képviselőknek adja meg a szót.

A vitában hozzászólók:

Jakab Péter:  Sokszor elhangzott már, hogy Miskolcon közbiztonsági mintaprojekt működik. Ezt nem azért
tudják az itt élők, mert érzékelik mindennapjaikban, hanem mert sokszor hallják. Ez a mintaprojekt négy év
alatt annyit fejlődött, hogy Miskolc tavaly a második legfertőzöttebb város volt országos szinten bűnügyi
szempontból.  Véleménye  szerint a  helyzet  meglehetősen  súlyos.  Azt  várta,  hogy  ez  visszatükröződik  a
beszámolóban is. A városban élőknek tudniuk kell, hogy a beszámolóban leírtak nem a valóságot tükrözik. A
beszámoló egyik legfontosabb és reális mondata, hogy Miskolcon továbbra is emelkedik a szándékos testi
sértések, rablások és garázda jellegű bűnelkövetésekben szereplő gyermekek száma. Véleménye szerint ez
egy óriási probléma, amivel  szembe kell nézni. Minden korábbinál népesebb és agresszívebb bűnelkövetői
generáció nő fel Miskolcon.  A Jobbik ezért  nem támogatja a beszámoló elfogadását.  Nem a statisztikák
számítanak, csak az az elfogadható, ha a közbiztonság javul. Ehhez olyan jogalkalmazásra van szükség, mely
nem a rendetlenséget fokozza, hanem rendet teremt a városban. Tisztelet illeti azokat a rendőröket, akik
ilyen körülmények között is hivatástudatból végzik a feladatukat és próbálnak rendet tenni Miskolcon. 

Az ülést Dr. Kiss János alpolgármester vezeti.

Dr.  Kovács  László: Az  előző  hozzászólásra  reagálva  hangsúlyozza,  hogy  méltatlan  egy  képviselőhöz,  ha
kiragadott  példákkal  próbál  negatív  hangulatot  kelteni.  Ennek  a  napirendnek  a  témája  a  Miskolci
Rendőrkapitányság beszámolója,  nem pedig Miskolcnak a közbiztonsági helyzete. Hangsúlyozza azonban,
hogy  a  beszámoló  utal  arra,  hogy  bizonyos  területeken  a  közbiztonság  helyzete  látványosan  javult.
Véleménye szerint el kell ismerni minden szakembernek a tevékenységét, azonban szólni kell arról is, hogy
mi az, amit próbál tenni a városvezetés 2010. óta annak érdekében, hogy a rendőrség munkáját segítse és
vele együttműködjön. A város közbiztonságának legfontosabb eleme a város rendőrségének jó munkája.
Nem  lehet  azonban  elvárni,  hogy  mindent  csak  a  rendőrség  oldjon  meg.  A  városvezetés  –  a  többi
magyarországi városhoz képest – mindent megpróbált megtenni azért, hogy ez így  legyen. Az országban
egyedülálló olyan rendőr–rendészeti párosokat állított fel, melyeknek anyagi hátterét is jelentős részben a
város  biztosította.  Ez  a  folyamatos  rendőri  jelenlét  határozottan  javítja  a  lakosság  szubjektív
biztonságérzetét. 

Hozzászólásában elmondja, hogy május végén, június elején a FIDESZ-KDNP Frakció a város egészét lefedő
közbiztonsági fórumokat tart majd a rendőrséggel, illetve a MIÖR-el együttműködve. Ekkor jelentik majd be,
hogy milyen konkrét programokkal kívánják a rendőrség munkáját segíteni.

Az ülést Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti.

Nagy-Korsa Judit: Hangsúlyozza, hogy a két napirendi pont szorosan összefügg egymással. A beszámolóból
kitűnik, hogy öregszik a város. Véleménye szerint kiemelten fontos lenne erőfeszítéseket tenni a fiatalokért,
a gyerekekért és elsősorban azokért, akik szegénységben, a létminimum alatt élnek. A statisztikai adatokat
elkeserítőnek nevezi. A 3-18 éves kor közötti gyerekek 60%-a állami támogatásra szorul a közétkeztetésben,
utazási támogatásban részesül 674 alsó tagozatos diák, viszont gyermekétkeztetési támogatásban csak 161
gyermek, a kritériumok azonban azonosak. Kérdezi, ez hogy lehetséges? 
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A beszámolót elolvasva kiderül, hogy mindenhol nagyon sok a probléma. A szociális szférában dolgozók
legalább olyan keményen dolgoznak, és a fizetésük is hasonlóan alacsony, mint a rendőröké. Véleménye
szerint ezeket a dolgozókat a városnak valamilyen formában támogatnia kellene.

A beszámoló szerint a legtöbb problémát a szegénység, a beilleszkedési zavarok, a nevelési hiányosságok és
az elhanyagolás  okozza.  Egyre  több a  drogfogyasztó.  Véleménye  szerint  azonban nem megoldás  erre  a
problémára, ha megszüntetik a tűcsere programot. A gyerekek szociális válsághordozók lettek. 

A szociális jelzőrendszer kapcsán hangsúlyozza, hogy az egy nagyon jó dolog, de nem minden esetben tölti
be a szerepét. Sokan nem jeleznek vissza, mint például az iskolák, ahol megszűnt az ifjúságvédelem. Jó lenne
ezt valamilyen formában visszaállítani. 

Fodor Zoltán:  Elismerés illeti a szociális területen dolgozó szakembereket. Véleménye szerint a jogszabályi
környezet  változása  nem  segíti  a  gyermekvédelem  eredményességét,  pedig  a  szociális  szakemberek
humánusan,  a  problémák  gyökerét  feltárva  dolgoznak  azért,  hogy  megoldják  a  város  szociális  krízis
helyzetét. 

Hozzászólásában hangsúlyozza, hogy az elszegényedési folyamat tovább romlik. A szociális ágazatot érintő
törvények  módosítása  következtében  a  támogatások  csökkennek,  miközben  a  városban  lakók  nagy
hányadának szociális helyzete rohamosan romlik. Kérdésként teszi fel, mit tesz a város annak érdekében,
hogy a szociális szakembereket munkájukba segítse, terheiken enyhítsen? Számadatokkal támasztja alá a
város – véleménye szerint – drámai szociális helyzetét. 

Hangsúlyozza, hogy ha a számozott utcákban a kilakoltatások megkezdődnek, további problémák elé néz a
város. 

Dr.  Tompa  Sándor:  Kérdezi  Polgármester  Urat,  hogy  a  meghívó  szerinti  7.  és  8.  napirend  kapcsán
elmondhatja-e a József Attila u. 45. szám alatt lévő lakások helyzetéről szóló véleményét?

Dr. Kriza Ákos polgármester: A téma nem a napirendekhez kapcsolódik, ezért a válasz nem.

Szilágyi Szabolcs:  A közbiztonsági beszámolóval kapcsolatban az Avas tekintetében több dolgot nem tud
elfogadni.  Ilyen a közterületeken elkövetett  regisztrált  bűncselekmények számának alakulása.  A lakosság
véleménye  és  tapasztalata  is  az,  hogy  a  hatósági  személyek  jogszabálysértést  tapasztalva  elfordítják  a
fejüket. Így ez valóban nem rontja a statisztikát és el lehet mondani, hogy rend van a városban. 

Egy dologban ért egyet a beszámolóval kapcsolatban, ez a kábítószer prevenció helyzete, melyben Miskolcot
a  beszerzett  adatok  szerint  veszélyeztetett  területnek  nyilvánítják  mind  a  drogfogyasztás,  mind  a
hozzátartozó kereskedői  réteg  szempontjából.  Véleménye  szerint  erre  a  problémára nagy  figyelmet  kell
fordítani. 
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Pakusza Zoltán: A rendőrségi beszámoló kapcsán hangsúlyozza, hogy elsősorban az embereket képviseli és a
hozzá beérkező panaszok nem a közbiztonság javulásáról  szólnak.  Olyan területekről  érkezik egyre több
bejelentés és panasz, ahol eddig egyáltalán nem voltak jellemzőek a betörések és lopások. Ilyen például a
Bányász-domb. Ez a térség az, ahová az előző Közgyűlésen kamera kihelyezését kérte. Ez egyébként a lakók
kérése is volt, akik ezt aláírásukkal is megerősítették. Ugyanez jellemző továbbá Diósgyőrben az Erdész és
Holló utcára. Az ott élők szintén hasonló kéréssel keresték meg. 

Hozzászólásában elmondja még, hogy több bűncselekményről említést sem tesz a helyi média. 

A  gyermekvédelemmel  kapcsolatban  hangsúlyozza,  hogy  rendkívül  fontos  lenne  a  prevenció,  amiben  a
hatóságok szerepe szintén kulcskérdés. Véleménye szerint a kisgyermekek előtt nincs megfelelő példakép. 

Dr. Simon Gábor: Hozzászólásában elmondja, hogy osztja azt a véleményt, hogy mind a gyermekjóléti, mind
a rendőrség kötelékében dolgozók emberfeletti munkát végeznek úgy, hogy az anyagi megbecsülés mind a
két  területen hiányzik.  A szociális  ágazatban 2008.  óta  nem volt  béremelés  és  sajnos  itt  is  beindult  az
elvándorlás. Egyre nehezebb körülményekkel kell szembesülniük az itt dolgozóknak. 

Véleménye,  hogy  a  gyermekvédelmi,  gyermekjóléti  kérdéseket  nem  lehet  elválasztani  a  rendőrség
helyzetétől, mert a rendőrség mindig az adott társadalmi és szociális körülmények között működik. Azonban
a két előterjesztés nem ezt tükrözi. 

A  továbbiakban  elmondja,  hogy  Miskolcon  6500  család  kap  rendszeres  gyermekvédelmi  kedvezményt.
Ezeknek a családoknak a jelentős részénél az egy főre eső jövedelem nem éri el a 14 ezer forintot. Ezt semmi
esetre sem lehet sikertörténetnek nevezni. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Hangsúlyozza, hogy Németországban nagyobb az elvándorlás, mint Miskolcon. 

Dr.  Kovács  László: A  gyermekjóléti  feladatok  ellátása  kapcsán  elmondja,  hogy  a  feladatot  valóban  a
MESZEGYI látja el, de a pénzbeli ellátásokat az Egészségügyi és Szociális Osztálynak a szociális részlege kezeli.
Így, amikor az ágazatban dolgozók áldozatos munkájáról beszélnek, nem feledkezhetnek meg az Osztályon
dolgozó  munkatársak  munkájáról  sem.  A  megbecsülésükről  szólva  hangsúlyozza,  hogy  az  ott  dolgozók
fizetése törvényileg meghatározott. A jelenlegi városvezetés a lehetőségeihez képest igyekszik a dolgozókat
valamilyen  formán  dotálni.  Példaként  említi,  hogy  az  idei  Városünnepen  is  kitüntetéssel  jutalmazták  a
MESZEGYI egyik szolgáltatási központjának vezetőjét. Igaz, hogy a gyermekjólétről szól a beszámoló, de a
MESZEGYI-nek  ettől  jóval  szerteágazóbb  a  feladata.  Többek  között  az  idősellátással  is  foglalkozik.  Az
anyagban is szerepel, hogy Miskolcon a legjelentősebb réteget  alkotják azok, akik nyugdíj előtt állnak. A
demográfiai adatok alakulása a városban elég elszomorító, de ez nem csak erre a városra jellemző, ez egy
országos tendencia. Feladatuk az, hogy amennyire lehet támogassák a születések számának növekedését,
azonban ez is alapvetően országos program kell, hogy legyen.

Fodor Zoltán: Hozzászólásában a bölcsődei ellátásról elmondja, hogy Miskolcon 756 bölcsődei férőhely van.
A GYED extra bevezetése elősegíti azt, hogy az anya minél előbb vissza tudjon állni a munkába, ha lesz elég
bölcsődei férőhely. Kérdésként veti fel,  hogy mikor és milyen módon bővülhet a városban ez a szám? A
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bölcsődei dolgozókról szólva elmondja, hogy a nettó átlagbérük 70-90 ezer forint között van. Béremelést
csak azok kapnak, akik főiskolai végzettséggel rendelkeznek, ez Miskolcon összesen 20 fő. Véleménye szerint
ez nagy bérfeszültséget fog okozni. 

A  gyermekvédelmi  beszámolónak  fontos  része  a  bűnmegelőzési  tevékenység  ismertetése.  Hangsúlyozza
azonban,  hogy  a  bűncselekmények  megelőzéséhez  nem  elegendő  a  térfigyelő  kamerák  növelése  és  a
rendészeti dolgozók létszámának emelése. Nagyon fontos, hogy biztosítsák a felnövekvő nemzedék számára
azokat a feltételeket, amelyek az egészséges személyiség kialakulásához vezetnek.

Dr.  Kriza Ákos polgármester: Hangsúlyozza,  hogy Miskolcon 750 bölcsődei  férőhely van,  amely minden
igényt ki tud elégíteni. A területfejlesztési programban egy jelentős pénzösszeg van elkülönítve bölcsőde
fejlesztésre.

Molnár Péter:  A KDNP  Frakció nevében köszönetet mond mind a MESZEGYI,  mind a rendőrkapitányság
munkatársainak. 

A  gyermekjóléti  feladatok  kapcsán  mindenképpen  említést  kell  arról  tenni,  hogy  a  80-as  évek  óta
népességcsökkenés  figyelhető  meg  hazánkban.  Bíznak  abban,  hogy  a  Kormány  családpolitikája  ezen  a
tendencián javítani fog.

A rendőrkapitányság beszámolója kapcsán köszöni azt a konzekvens munkát, melyet a kapitányság végzett
az elmúlt esztendőben. Véleménye szerint az eddigi hozzászólások és vita kapcsán egy idegenben nagyon
rossz kép alakulhat ki a városról. Arról a városról, ahol az elmúlt években egy konzekvens munka folyik és
stratégiai fontosságú a közbiztonság és város biztonsága. Ebben a kérdésben összhang van a városvezetés és
a rendőrkapitányság között. 2010. óta a városvezetés a város biztonságának megerősítésén dolgozik. 

Dr. Simon Gábor: Továbbra is azt hangsúlyozza, hogy nincs összhang az anyagban szereplő statisztikák és a
városvezetés által propagáltak között. 

A  rendőrségi  beszámoló  kapcsán  néhány  dolgot  le  kell  szögezni.  A  táblázat  tartalmazza  a  kiemelt
bűncselekményeket, ahol az anyag szerint szerény növekedés figyelhető meg. Elmondja, hogy 45 magyar
várost rangsoroltak bűnügyi fertőzöttség szempontjából, eszerint Miskolc a második legfertőzöttebb város.
Beszél  továbbá a nyomozási  hatékonyságról,  ami nőtt ugyan és ehhez gratulál.  Meggyőződése azonban,
hogy ennek a hatékonyságnak a további növelése lenne az igazi út a bűnmegelőzésben. A rendőrkapitányság
által megtett erőfeszítések is visszatükröződnek az anyagban, köszönetet mond munkájukért.

Jakab Péter:  Véleménye szerint  nem csak a  közbiztonsági,  hanem a gyermekvédelmi  helyzet  is  nagyon
elkeserítő Miskolcon. A gyermekvédelmi helyzet egy prognózis is arra nézve, hogy mi vár  majd a városra
néhány év múlva, kik lakják majd ezt a várost. Miközben hallgatják a sikerpropagandát, egy nagyon fontos
adatot figyelmen kívül hagynak. Ez az adat azt mutatja, hogy Miskolcon egy év alatt megtízszereződött a
gyermekveszélyeztetések  száma.  Véleménye  szerint  azonban  még  ez  sem  a  valós  szám,  mert  a
gyermekvédelemmel  foglalkozó  családgondozók  sok  esetben  csak  az  objektív  szempontokat  veszik
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figyelembe.  Úgy  gondolja  a  városban  óriási  problémák  vannak  a  gyermekvédelem  területén.  A
gyermekveszélyeztetés magában hordozza a gyermekbűnözést.

Pakusza Zoltán: Hangsúlyozza, hogy sokkal keményebb hatósági munkát várnak el az illetékes hatóságoktól.
A beszámolóban olvasható,  hogy megjelennek a város  területén az  telepek az  illegális  beköltözőkkel.  A
gyermekveszélyeztetést a szülő követi el, ezt szintén szankcionálni kell.

Pereces tekintetében is olvasta a beszámolót, mely ezen a területen is súlyos problémát említ. Nevezetesen
növekedett az új esetek száma, a munkatársak leterheltsége 16%-kal emelkedett. Azt kéri a hatóságoktól,
hogy következetesebb munkát végezzenek.

Kovácsné  Budai  Mária: Csatlakozva  Molnár  képviselőtársához  elmondja,  elszomorító,  hogy   ellenzéki
képviselőtársai nagyon rossz színben tüntetik fel a város közbiztonságát. A Jobbik képviselői rendszeresen
látogatják  a  Bábonyibércet  és  olyan  híreket  terjesztenek,  melyek  nem  felelnek  meg  a  valóságnak.  Ezt
határozottan  visszautasítja.  A  városvezetés  és  a  rendőrség  mindent  megtesz  a  város  közbiztonságának
megóvása érdekében. Ezúton köszöni meg munkájukat. 

Nagy-Korsa Judit:  Jobbikos  képviselőtársai  indulatos  felvetéseire  reagálva  elmondja,  hogy valószínű van
igazság abban,  amit  mondtak,  azonban egyetlen egy megoldási  javaslat  sem hangzott  el  tőlük.  Minden
gyermeket  nem  lehet  állami  gondozásba  venni.  Véleménye  szerint  a  szülőkkel  is  foglalkozni  kell  a
gyermekvédelem  kapcsán.  Ezért van  szükség  erős  mentor  programra,  illetve  olyan  programra, mint  a
„Jelenlét az Avason”. 

Jakab  Péter:  Reflektálva  az  előtte  szólóhoz  elmondja,  hogy  a  hatósági  munka  jogszabályban  előírt
kötelezettség.  A  családgondozóktól  azt  várnák  el,  hogy  pl.  az  életveszélyes  lakhatási  körülményeket  is
jelezzék  és  gondoskodjanak  azok  megszüntetéséről,  gondol  a  szennyvízelvezetés  hiányosságára,  a
füstelvezetés szabálytalanságára. 

A Bábonyibércen történtekkel kapcsolatban hangsúlyozza, hogy információik szerint 17 embert előállítottak,
9 embert őrizetbe vettek és több rohammentő szállította el a sérülteket. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Felhívja Jakab képviselő úr figyelmét, hogy a valóságnak megfelelő tényeket
közöljön.  Személyesen  kellett  volna  megnézni  mi  történt  ott,  ahelyett  hogy a  hazugságokkal  riadalmat
keltenek a városban.

Glatz  Katalin:  A vita  során  Miskolc  gyermekvédelmi  és  gyermekjóléti  helyzetéről  egy  „szörnyű”  kép
rajzolódott ki. Mint gyakorló gyermeknevelő intézmény vezetője biztosan állítja, hogy ez nem így van. A
beszámoló részletesen tartalmazza azoknak a feladatoknak az értékelését, amelyet az önkormányzat szervei
tesznek  a  gyermekek  családban  történő  nevelkedésének  elősegítése  érdekében,  veszélyeztetettségük
megelőzésére  és  megszüntetésére.  A  Kormány  döntése  értelmében  szeptembertől  napi  háromszori
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ingyenes étkezést  biztosítanak a  bölcsődébe és  óvodába járó gyermekeknek.  Fizetnie  csak azoknak kell
majd,  akiknél  az egy főre eső jövedelem meghaladja a 90 ezer forintot.  Véleménye szerint  az  ingyenes
gyermekétkeztetés nagyon nagy előrelépés lesz.

A MESZEGYI minden területen végzett munkájáról elismerően szól és köszöni az ott dolgozó munkatársak
áldozatos munkáját. Figyelemre méltó a bűnmegelőzési tevékenységük, a „Legyetek jók, ha tudtok” projekt.
Elmondja  még továbbá a  demográfiai  adatokkal  kapcsolatban,  hogy 2020-ra  az  öregedéssel  összefüggő
állapotok változtatásokat indokolnak.

Szilágyi Szabolcs: Elmondja, hogy a Jobbikos képviselők úgy gondolják, hogy a lakosság érdekeit kell, hogy
képviseljék, az ő problémáikat vetik fel a Közgyűlésben. Nem állítanak valótlanságot és nem céljuk riadalmat
kelteni.

Dr.  Kovács  László: A  házi  jelzőrendszeres  segítségnyújtással kapcsolatban  hangsúlyozza,  hogy  ennek  a
rendszernek részei az orvosok is.

A Jobbikos képviselők hozzászólására elmondja, hogy a gyermekvédelem és a gyermekjólét nem szinonimák.
A MESZEGYI-től elkerültek a gyermekvédelemnek a szakellátási feladatai már két évvel ezelőtt, jelenleg a
gyermekvédelmi alapellátást végzik, tehát nem hatóságként működnek. Ugyanakkor a gyermekvédelemnek
a szakellátása, ami érinti a hatósági munkát, az állami feladattá vált. 

Nagy-Korsa-Judit:  Hozzászólásában elmondja, hogy információit a beszámolóból vette. Itt olvasta, hogy a
jelzőrendszeres  szolgáltatásnál  nem  jeleznek  vissza  az  orvosok.  Amennyiben  ez  nem  így  van,  akkor  a
beszámolóban van a tévedés.

A  korábbi  hozzászólásokra  reagálva  hangsúlyozza,  hogy  aki  szegény,  még  nem  feltétlenül  bűnöző  is.  A
gyermekvédelemnek az kell, hogy legyen a célja, hogy a gyermek családban tartását segítsék elő.

Barta  Gábor:  Hozzászólásában  elmondja,  hogy  a  gyermekvédelmi  rendszer  működtetése  állami  és
önkormányzati  feladat.  Megállapítható,  hogy  az  önkormányzat  kialakította  azokat  az  ellátás  formákat,
amelyeket a törvény meghatároz. Kitűnik a beszámolóból, hogy ezen a területen milyen sokrétű munka
folyik.  Méltatja  az  ott  folyó  munkát,  a  kialakított  ellátó  rendszerek  hatékony  működését.  Hangsúlyozza
továbbá, hogy a jövőben is a gyermek áll a középpontban, aki számára biztosítani kell az érdekeit leginkább
szolgáló szolgáltatásokhoz történő hozzáférést. Azonban a gyermeknevelés elsősorban a szülők és a család
felelőssége. A probléma gyökere főleg a felelőtlen szülői magatartás és az otthonról hozott rossz minta és
nem a városban működő szociális ellátás. Az ott dolgozókat nem bírálni, hanem segíteni kell a munkájukban.

Katona Ferenc: Elmondja, hogy ismeri a Jobbik közbiztonsági programját. Semmi másra nincs szükség csak
tettre kész emberekre.
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A továbbiakban kifejti,  hogy körzetében eddig két  térfigyelő kamera elhelyezését finanszírozta.  A Vasúti
Rendőrőrssel  kiváló  a  kapcsolata.  A  Martinkertvárosban  –  köszönhetően  Szécsényi  Mariann
képviselőtársának  –  újra  éledt  a  polgárőrség.  Véleménye  szerint  egyik  városvezetés  sem  tett  annyit  a
közbiztonságért, mint a FIDESZ-KDNP városvezetése. 

Megköszöni a Rendőrkapitány Úrnak és az állománynak a munkáját és további kitartást kíván.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja, hogy nincs több felszólalásra jelentkező képviselő, a vitát lezárja
a napirendek felett. Megkéri Dr. Bogyay Ferenc rendőrkapitány urat, válaszoljon a vitában elhangzottakra.

Dr. Bogyay Ferenc: Válaszában elmondja,  hogy  7000 esetből nehéz  eltalálni,  hogy mi az,  ami
leginkább  érdekli  a  közvéleményt.  Amennyiben kérdés  érkezik  feléjük,  tájékoztatják  a
közvéleményt. Egyértelműen cáfolja a Bábonyibérc kapcsán elhangzottakat. 
A vita kapcsán számtalan felvetés merült fel, de olyan kérdés nem érkezett felé, amire most kellene
válaszolnia. Az elhangzott véleményeket tiszteletben tartja,  igyekszik munkája során hasznosítani
azokat. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni a tájékoztatást.
Óvári  Zsuzsanna  főosztályvezető  asszonynak  adja  meg  a  szót,  hogy a  gyermekjóléti  kérdések
kapcsán felvetettekre reagáljon.

Óvári Zsuzsanna: Felhívja a figyelmet a gyermekvédelem és a gyermekjóléti fogalmak közötti
különbségekre. A gyermekjóléti alapellátás az, ami helyi önkormányzati feladat, a gyermekvédelmi
szakellátás  2003.  január  1.  óta  állami  feladat.  A képviselő-testület  elé  kerülő  előterjesztés  a
gyermekjóléti alapellátás éves működéséről szóló beszámoló. Tájékoztatás ad továbbá arról, hogy a
gyermekjóléti  alapellátásnak  hatósági  feladatköre  nincs,  szolgáltató  tevékenységet  végez.  A
gyermekvédelmi  törvény  egyértelműen  meghatározza,  hogy  melyek  azok  a  területek,
problémakörök,  amiket  a  családgondozó  felvethet.  Hangsúlyozza,  hogy  a  családgondozók  a
legnagyobb lelkiismerettel végzik tevékenységüket.
A  gyermekétkeztetési  támogatás  kapcsán  elmondja,  hogy  akik  rendszeres  gyermekvédelmi
kedvezményben  részesülnek,  azok  az  ingyenes  étkeztetést  megkapják,  tehát  külön  étkeztetési
támogatásért nem kell folyamodniuk. 
Többen is  felvetették  az  „értelmes”  elfoglaltság témáját,  valamint  a  prevenciót.  Ennek kapcsán
elmondja,  hogy  a  MESZEGYI  gyermekjóléti  tevékenységét  országosan  is  az  emeli  ki,  hogy
példaértékű programokat vezetnek, melyek közül többet is felsorol.
A bölcsődei kihasználtság 85% körül van, a hosszú távú elképzelések pedig már elhangzottak. 
Simon képviselő úr számadatait kijavítja, mert csak rész számadatokat ismertetett. 
Kiemeli,  hogy  a  gyermekvédelmi  törvény  szemlélete  alapján  a  MESZEGYI  és  valamennyiük
szemlélete,  akik  ebben  dolgoznak,  az  a  gyermek  mindenek  felett  álló  érdekének  az  előtérbe
helyezése, mindig és minden körülmény között. Mindenek felett álló érdeke a gyermeknek, hogy
családban nevelkedjen,  így minden szakértelmük azt  szolgálja,  hogy családban is  maradhasson,
akkor kerüljön csak sor a kiemelésre, ha már más lehetőség nincs. 
Az elismerő szavakat kollégái nevében is köszöni, mert azok is bizonyítják, hogy a rendszerben
dolgozó szakemberek messze az átlag feletti szakértelemmel és odaadással végzik munkájukat. 
Felhívja  a  figyelmet  arra,  hogy  a  családgondozók  létszámát  jogszabály  határozza  meg  a
lakosságszám alapján. A MESZEGYI-ben ennek ellenére majdnem kétszer annyi családgondozó
van, mint amennyi a kötelező minimális létszám. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni a tájékoztatást.
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Reagálni kíván Dr. Kiss János alpolgármester úr, megadja neki a szót.

Dr.  Kiss  János  alpolgármester: Köszönetet  mond  Rendőrkapitány  Úrnak  az elvégzett
munkájukért, valamint a beszámolóért, mely tükrözi, hogy Miskolcon a bűncselekmények száma –
10 éves összehasonlító trendben – csökken, melyeket adatokkal támasztanak alá.
Csatlakozik  Főosztályvezető  Asszonyhoz  abban,  hogy a  képviselők  részéről  pontatlan  idézetek,
Statiszták hangzottak el. Jelen vezetés által tett intézkedések megtették hatásukat, egyre kevesebben
követnek el bűncselekményt, és abból egyre többet derít fel a rendőrség.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Szintén megköszöni a rendőrkapitányság munkáját. Úgy véli, hogy
az a kiváló együttműködés, amely a városi rendészet és a rendőrkapitány között van, az alapot ad a
jövő  munkájához.  A  közterületek  bekamerázása  tovább  fogja  javítani  a  felderítést,  valamint
megelőző hatása is lesz. Van tehát még mit tenni, de teszik is a dolgukat. 

A Város kulturális, szociális intézményeinek működéséhez kapcsolódó előterjesztések tárgyalásával
folytatják munkájukat.

2. napirend: Javaslat  a  hivatali  helyiségen  kívüli,  valamint  a  hivatali  munkaidőn  kívül
történő  házasságkötés  és  bejegyzett  élettársi  kapcsolat  létesítésének
engedélyezéséről  és  a  többletszolgáltatásért  fizetendő  díj  mértékéről  szóló
13/2011. (IV.20.) önkormányzati rendelet módosítására

4. napirend: Javaslat  a  Miskolci  Operafesztivál  Nonprofit  Kft.  könyvvizsgálójának
kinevezésére,  az Alapító Okiratának módosítására és  az egységes  szerkezetbe
foglalt Alapító Okiratának jóváhagyására

5. napirend: Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  a  Mária  Út
Közhasznú Egyesülethez történő csatlakozására

6. napirend: Javaslat  az  önkormányzati  fenntartású  óvodák  Alapító  okiratának
módosítására

5.   s  ürgősségi napirend: Javaslat a Selyemréti strand fejlesztésével kapcsolatban benyújtott
pályázathoz szükséges hozzájárulás kiadására

Dr.  Kriza Ákos polgármester:  Tájékoztatja a  Képviselő-testületet,  hogy a meghívó szerinti  4.
napirendi pont határozati javaslatában a Miskolci Operafesztivál Nonprofit Kft. könyvvizsgálójának
a  ZENTO  AUDIT  Könyvvizsgáló  és  Szolgáltató  Kft.  körében  eljáró  Battáné  Pétervári  Évát
javasolja megválasztani. A megbízási díját pedig 65.000 Ft+áfa összegben kéri megállapítani.

Kéri az előterjesztéseket véleményező bizottságok álláspontjainak ismertetését.
Bizottsági vélemények:

• Jogi,  Ügyrendi  és  Közbiztonsági  Bizottság: a  2.  napirendi  előterjesztést  tárgyalta,  és
egyhangúlag támogatta az elfogadását.

• Városgazdálkodási  és  -üzemeltetési  Bizottság: a  meghívó  szerinti  4.  napirendi
előterjesztést tárgyalta, és többségében támogatta az előterjesztés elfogadását.

• Pénzügyi Bizottság: a meghívó szerinti 4. napirendi előterjesztést tárgyalta, és többségében
támogatta az előterjesztés elfogadását.
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• Köznevelési, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és Sport Bizottság: a meghívó szerinti 4., 5.
és 6. napirendi előterjesztéseket tárgyalta, mindegyik előterjesztés elfogadását egyhangúlag
támogatta.

Dr. Kriza Ákos polgármester:  A napirendek felett  megnyitja a  vitát.  Megállapítja,  hogy nincs
hozzászólásra jelentkező képviselő, a napirendek feletti vitát lezárja.

Munkájukat  a Miskolc város és a Polgármesteri  Hivatal működési  tevékenységéhez kapcsolódó
előterjesztések tárgyalásával folytatják.

1. sürgősségi napirend: Javaslat az Önkormányzat és az MVK Zrt. által megkötött 10125.
számú Közszolgáltatási Szerződés módosítására

2. sürgősségi napirend: Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Polgármesteri  Hivatala
Szervezeti és Működési Szabályzatának elfogadására és kapcsolódó
döntések meghozatalára

3. sürgősségi napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Miskolci
Városgazda Nonprofit Kft. közötti  Közszolgáltatási- és Támogatási
szerződések megkötésére 

Dr. Kriza Ákos polgármester:  Felkéri Dr. Alakszai Zoltán  kabinetvezető  urat,  hogy a  Hivatali
SZMSZ-szel kapcsolatos napirend vonatkozásában tegye meg kiegészítését.

Dr. Alakszai Zoltán: Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata vezetésének eltökélt szándéka,
hogy  olcsóbban,  számonkérhetőbben  és  hatékonyabban  működő,  szolgáltató  jellegében
megerősített,  ügyfélközpontú  Polgármesteri  Hivatalt  működtessen.  A  Hivatal  szervezeti  és
működési rendjének, illetve szervezeti egységeinek átalakításáról szóló előterjesztések ezt a célt
szolgálják. Az átszervezés – és annak tervezett lépései – összhangban vannak azzal a kormányzati
szándékkal is, amely az egységes közigazgatási reform megteremtésével a korszerűbb, kevesebb
bürokráciával működő államigazgatás létrehozását tűzte ki célul. A miskolci városvezetés ezért a
Hivatal átszervezését határozta el, belső közigazgatási reformot hajt végre. 

Az ülést Dr. Kiss János alpolgármester vezeti.

Dr. Kiss János alpolgármester: Köszöni a tájékoztatását.
A napirend felett megnyitja a vitát. Megállapítja, hogy nincs hozzászólásra jelentkező képviselő, a
napirendek feletti vitát lezárja.

Bejelenti,  hogy  a  nyílt  ülésen  tárgyalandó  napirendek  végére  értek.  A zárt  ülésre  felvett  napirendek
tárgyalásával folytatják munkájukat, ennek megfelelően zárt ülést rendel el. 

Megkéri a vendégeket és a sajtó képviselőit, hogy hagyják el az üléstermet.

A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készül.

– A zárt ülést követően a nyílt üléssel,
a Közérdekű bejelentésekkel, hozzászólásokkal folytatják munkájukat. -

Az ülést Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti.
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Közérdekű bejelentések, hozzászólások

Hozzászólók:

Dr. Kovács László: Köszönetet  mond Novák Józsefné képviselőtársának,  aki  csatlakozott  a Batsányi  és
Tömörkény úti  orvosi  rendelők szakellátás fejlesztéséhez.  Kettejük képviselői  alapjának támogatásával  1
millió  forintért  ultrahangkészüléket  vásároltak.  Ennek  következtében  a  két  rendelőkomplexumban  a
nőgyógyászati és urológiai betegek ellátása több esetben is a helyszínen fejeződhet be, nem kell máshova
mennie a betegeknek a további vizsgálatokért.

Bejelenti, hogy a MESZEGYI-t támogatja képviselői alapjából oly módon, hogy a mentálisan és szociálisan
hátrányos  helyzetű  gyermekek  táborozását  segíti  az  elmúlt  évekhez  hasonlóan.  Kiemeli  a  személyes
példamutatás fontosságát.

Szilágyi Szabolcs: Felszólalásában felhívja a figyelmet, hogy 2015. április 7-én levelet írt a Beruházási és
Városüzemeltetési Osztálynak, melyben a Felsőruzsin 14. számmal szemben lévő résznél lépcső és korlát
kiépítését kérte. Erre a mai napig nem kapott választ.

Dr.  Kriza Ákos polgármester: Utána fognak nézni  a  kérésnek.  Megadja  Pfliegler  Péter  alpolgármester
úrnak a szót, hogy reagáljon az elhangzottakra.

Pfliegler Péter alpolgármester: Nem kíván mentegetőzni.

Pakusza  Zoltán: A  lehetséges  fejlesztések  kapcsán  javasolja  a  Perecest  Észak-Kiliánnal  összekötő
kerékpárút betervezését, mellyel kapcsolatban már írt Pfliegler alpolgármester úrnak, választ is kapott rá,
hogy  továbbításra  kerül  a  kérés  az  illetékesekhez.  A javaslatot  most  is  megerősíti,  kiemeli,  hogy  a
perecesieknek nagy szüksége van a kerékpárút elkészítésére. Úgy véli, hogy Pereces a természeti környezet
tekintetében olyan városrész, mely többet érdemel. A biciklisek végcélja is lehetne, ezért is javasolja, hogy a
kerékpárút hálózatba kerüljön be ez a városrész is.

Az elmúlt Közgyűlésen már jelezte, hogy a Bányászdombon élők térfigyelő kamerát szeretnének a területre.
A válaszlevélben, amit kapott csak az nem szerepelt, hogy ez megvalósítható-e. 

Zúzalékos utak kapcsán adott be kérvényt az Almás és Felsősor utcákra vonatkozóan. Azt a választ kapta,
hogy a kivitelezés közbeszereztetés alatt áll. Kérdezi, hogy mikorra ér véget a közbeszereztetés és mikor
indul meg az utcák javítása. Kiemeli, hogy az Almás utca különösen rossz állapotban van.

Dr. Kriza Ákos polgármester: A térfigyelő kamerák kapcsán az a döntés született, hogy az egész várost
bekamerázzák. Idén elkészítik a megvalósíthatósági tanulmányt, fel kell mérni a költségeket. Leghamarabb
jövőre  kezdődik  el  Miskolc  bekamerázása.  A tanulmány  elkészülte  után  majd  látható  lesz,  hogy  az
ütemezésben melyik városrész mikor kerül sorra.

A zúzalékos  úttal  kapcsolatban  kéri  dr.  Schweickhardt  Gyulát,  a  Városgazda  ügyvezetőjét,  hogy adjon
tájékoztatást.
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Dr.  Schweickhardt  Gyula: A  kátyúzás  és  zúzalékolás  közbeszerzése  megkezdődött.  Jelenleg  a
közbeszerzési  kiírás  utolsó fázisánál  járnak,  ennek a  kiküldésére  jövő,  vagy utána való héten sor kerül.
Meghívásos pályázatról van szó, annak a lezártát követően a kivitelezés megkezdődik. Úgy véli, hogy 2015.
június-július  hónapban  elindulhatnak  a  zúzalékolások.  Azt,  hogy mely  utakat  tudják  zúzalékolni,  azt  a
pénzügyi forrás határozza meg.

Dr. Simon Gábor: A Közgyűlés napirendjéből két előterjesztést hiányol. Az egyik arról szólt volna, hogy az
egyik  bizottságban  tagcserét  kezdeményeztek.  Reméli,  hogy a  következő  Közgyűlésre  érkezik  majd  az
anyag. Jegyző úrral egyeztetett ez ügyben. 

Korábban is fontosnak tartotta frakciója az önkormányzat Gazdasági Programját, melyet szintén hiányol a
napirendről.  Ez azért is probléma, mert az önkormányzati törvény továbbra is kötelezően előírja,  hogy a
gazdasági program elfogadása a képviselő-testület hatáskörébe tartozik, melyet az alakuló üléstől számítva
hat  hónapon  belül  el  kell  készíteni,  amennyiben  korábban  volt,  akkor  hat  hónapon  belül  aktualizálni
szükséges.

Két további  kérdése van még.  Sok lakónál  felháborodást váltott  ki  a vízórák cseréje, illetve az a magas
mértékű  díjemelés,  ami  bekövetkezett.  Nem tudni,  hogy  mi  az  oka  ennek.  Korábban  olyan  bejelentés
hangzott el, hogy a vízórákat országosan ingyen cserélik majd a szolgáltatók. Ezzel a központi bejelentéssel
szemben Miskolcon még a díjat is megemelték.

Másik kérdésköre a társasházak és a MIK Zrt. kapcsolatának kérdése. Igazgató Úrtól kérdezte, hogy a MIK
Zrt. milyen tartozásokkal rendelkezik az önkormányzati lakásoknál. Írásban kér erre választ.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: A Gazdasági  Program  kapcsán  elmondja,  hogy  amikor  a  jogszabályt
meghozták,  akkor  még  ITP-ről  nem  volt  szó.  Miskolc  város  Közgyűlése  ma  fogja  megszavazni  a
Településfejlesztési Programot, ehhez kapcsolódik a Gazdasági Program, annak figyelembevételével, hogy
milyen  megegyezés  születik  a  Kormány  és  a  város  között.  Ezek  egymásra  ható  folyamatok,  melyek
lezártával készül el a végleges Gazdasági Program.

A vízórák cseréje kapcsán nem volt  díjemelés. A MIVÍZ árfekvése ugyanaz,  jogszabályi  kötelezettségek
voltak bizonyos díjakkal kapcsolatban, erre a kérdésre MIVÍZ ügyvezetője válaszol.

Üszögh Lajos: Hatósági jogszabályi előírások alapján csak a város tulajdonában lévő MIVÍZ Kft. jogosult
arra, hogy a vízórák plombálását elvégezhesse. A vízórák cseréjére továbbra is lehetőség van bárki számára
Miskolcon. Azon dolgoznak a város lakásszövetkezeteivel  együttműködve, hogy valamiféle gazdálkodási
kondíciót hozzanak létre, amely a lakosságot teljes körűen kiszolgálja. A háttérmunka zajlik, elkészültekor a
lakásszövetkezetek rendelkezésére bocsátják. A plombálás díját a MIVÍZ Kft. üzletszabályzata tartalmazza,
melyet a Közgyűlés hagyott jóvá, s amely az interneten is elérhető.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri Igazgató Urat, hogy írja össze a díjakat, és még az ülésen ismertesse
azt.

Katona Ferenc: A József Attila 45. szám alatti ingatlan kapcsán kialakult helyzetet mindenki ismeri, nemrég
hoztak döntést  ennek kapcsán.  Felszámolási  eljárás alatt  áll  az ingatlan,  a városnak erkölcsi  kötelessége
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foglalkozni az ott lakókkal. A lakók nyugtalanok, nem jutnak információhoz, Polgármester Úr segítségét kéri
ebben.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni a jelzést.  Kéri Szélyes Domokost,  a MIK Zrt.  vezérigazgatóját,
hogy válaszoljon a feltett kérdésre.

Szélyes Domokos: Néhány hónappal ezelőtt szerepelt a József Attila 45. szám alatti ingatlan kérdésköre a
Közgyűlés előtt. Akkor elmondták, hogy 2006-ban jött létre a projekt, tavaly október végéig több mint 330
millió forintjában került ez a városnak. A miskolciak és a város érdekét is szolgálta, hogy ezt az összeget
nem akarták tovább növelni. Jogi értelemben nincs feladatuk, de erkölcsi szempontból kötelezettségüknek
érzik, hogy az ott élő bérlőket megsegítsék. Ezért 80 lakásból álló külön pályázati lehetőséget biztosítottak a
számukra,  valamint  csak  a  részükre  több  fogadónapot  tartottak.  Pályáztak  is  többen,  jövő  héten  lesz
bizottsági ülés, melyen a pályázatok elbírálásra kerülnek. Reményeik szerint a bérlők jelentős része új bérleti
szerződést fog tudni kötni a MIK Zrt.-vel. Az a probléma, hogy folyamatos a hangulatkeltés. Kéri, hogy
inkább tájékozódjanak a MIK Zrt. Széchenyi utcai 64. szám alatti irodájában, kérjenek felvilágosítást. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni a tájékoztatást.

Dr. Tompa Sándor: A József Attila 45. szám alatt lakó családok érdekében szólal fel. 50 családról van szó,
20 család pályázott a külön keretre, tehát kevesebb, mint a fele családnak fogja a MIK Zrt. megoldani a
gondját. A többieknek feje fölött lebeg, hogy elveszíti a lakását. Kérdéseket fogalmazott meg Szélyes úrnak,
melyekre nem kapott választ. Megerősíti Katona képviselő szavait, a városnak erkölcsi kötelessége, hogy ezt
az 50 családot ne hagyja az utcán. Több mint két hónappal ezelőtt  a Közgyűlés döntött  a külön keretes
lakáspályázatról, ez a 80 lakás meghirdetésre került, melyből 5 felújított, a többit a leendő bérlőnek a saját
költségén kell felújítani. Korábban Polgármester Úr azt mondta, hogy majd csak olyan lakásra lehet pályázni,
ami felújított. Kéri, hogy vizsgáltassa ki, hogyan következhetett be a „félretájékoztatás”.

Dr.  Kriza Ákos polgármester: Válaszul  elmondja,  hogy a vezetés hónapokkal  ezelőtt  látta,  hogy mi  a
helyzet, már akkor elkezdték az intézkedést a lakókkal kapcsolatosan. Mindenkinek felajánlották a pályázati
lehetőséget,  volt  aki  élt  is  ezzel.  Nem tudnak  mindenkit  kötelezni  a  pályázásra,  és  nem is  szándékuk.
Hangsúlyozza, hogy a felszámolónak is érdeke, hogy a lakásokban lakjanak emberek, fizessenek lakbért.
Nem tartja valószínűnek, hogy kilakoltatásra kerülnének ezek az emberek. Amennyiben igen, az elhúzódó
folyamat,  addig a többszöri  pályáztatás útján mindenkinek meg lehet találni az elhelyezését.  Nem olyan
veszélyes a helyzet,  mint ahogy Képviselő  Úr gondolja. A MIK Zrt.  is azon dolgozik, hogy ezeknek az
embereknek megoldja a sorsát. Teszik mindezt erkölcsi kötelességből.

Gazdusné  Pankucsi  Katalin:  A Vasgyárban  élő  családok  gyakran  megkeresik  azzal  a  problémával,  hogy
azáltal,  hogy  a volt  DIGÉP  területére  sok  vállalkozás  költözött,  a  szállított  áru  vállalkozásokhoz  történő
eljuttatása a Kerpely Antal, valamint a Lónyay utcán keresztül történik. Ez régóta folyik így, azonban az ott
lakóknak  mostanra  elfogyott  a  türelme,  mivel  a  házak  állapota  romlott  a  forgalomnak  köszönhetően.
Megkereste az ipari park tulajdonosát, és örült annak, hogy ígéretet kapott a segítségnyújtásra, azonban az
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elmaradt.  Az emberek egyre gyakrabban keresik meg őt és Alpolgármester Urat levél formájában.  Fontos
lenne az, hogy mielőbb megoldást találjanak a problémára, korábban az utak nem úgy lettek megépítve,
hogy a jelenlegi forgalmat elbírják.       Azt szeretnék elérni, hogy  újra  a korábban használt Muhi utcán
keresztül kerüljön megközelítésre a korábbi DIGÉP területe. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megkéri Pfliegler Péter alpolgármester urat, hogy reagáljon az elhangzottakra.

Pfliegler  Péter  alpolgármester:  Amikor  megkeresték  ezzel  a  problémával,  másnapra  megbeszélt  egy
találkozót az ipari park vezetőjével, csodálkozva veszi tudomásul, hogy több hét után sem történt előrelépés
az ügyben. Ismét felajánlja azt a segítséget, hogy az ipari park vezetőjével  és akár Képviselő Asszonnyal is
közösen is üljenek össze a következő hét alkalmával.

Földesi Norbert: A Szentpáli és a Madarász Viktor utca kereszteződését érintő problémáról kíván beszélni. Ez
a kereszteződés a Plázánál  található, ahol három zebra, van: az egyik a Plázánál,  a másik kettő pedig a
lakótömbnél és a Hun-West Utazási Irodánál. Az emberek a Madarász Viktor utcán járnak át akkor is, amikor
a lámpa balra engedi el az autósokat. Kéri Alpolgármester Urat, hogy vizsgálja meg a problémát.

A  Bajcsy-Zsilinszky  és  a  Selyemrét  utca  kereszteződésében,  ahol  a  Klebelsberg  Központ is  található,
megnövekedett a gépjárművek parkolása, és egy néhány méteres blokk szinte járhatatlan, mert az út másik
oldalára parkolnak az autósok. Kéri Képviselő Urat, valamint Alpolgármester Urat, hogy vizsgálja meg annak
a lehetőségét, hogy egy tiltó táblával felszabadítsák a forgalmat. 

Úgy értesült,  hogy Miskolc  Önkormányzatának valamely cége pénzt  tartott  a  brókerbotrányban érintett
legnagyobb brókercégnél, elbukva ezzel azt. Kérdése Polgármester Úrhoz, hogy ez igaz-e.

A  korábbi  Közgyűlés  alkalmával  kért  tájékoztató  anyagot  a  Science  Múzeum  fejlesztésével  és  az  arra
vonatkozó pályázati határidőkkel kapcsolatban, amelyet nem kapott meg. Újra kéri Polgármester Urat, hogy
számára és a Frakció részére küldje azt meg.

Dr.  Kriza Ákos polgármester  úr:  A brókerbotránnyal  kapcsolatosan tájékoztatásul  elmondja,  hogy belső
vizsgálatot rendelt el Miskolc város cégeinél. A belső vizsgálat lezártával tájékoztatást fog adni. Az eddigi
vizsgálat alapján a Holding és az ahhoz kapcsolódó cégek nem érintettek az ügyben, a többi cég vizsgálata
folyamatban van. 

A  Science  Múzeummal  kapcsolatosan  tájékoztatásul  elmondja,  hogy  két  közbeszerzési  eljárás  van
folyamatban, az egyik az építésekhez kapcsolódik, a másik a belső berendezések eszközparkjával függ össze.
Reményeik szerint ezek az eljárások június végi, vagy július eleji  építést, illetve eszközbeszerzést tesznek
lehetővé, amelyek eredményeként novemberre befejeződik az építkezés, illetve az eszközök elhelyezése,
valamint az előző uniós ciklus lezárásáig meg tud történni a pénzügyi elszámolás is.  Az elhúzódás legfőbb
oka az  a  közbeszerzési  eljárás,  amely  2010-ben indult,  és  amelyet  az  eredményes közbeszerzési  eljárás
kihirdetését követően ő maga tudott aláírni. Erre a közbeszerzési eljárásra nem büszke, és nem is lesz soha.
Sajnos a kiírási paraméterek jogszerű közbeszerzést tettek akkor lehetővé, így köteles volt azt aláírni. 
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Nagy-Korsa Judit:  Hónapokkal  korábban segítséget kért  Polgármester  Úrtól  abban az ügyben,  hogy egy
miskolci ipari alpinista elhunyt Debrecenben nem sokkal a stadion átadása előtt. A médiában megjelent az a
hír, hogy a stadion avatása során gyűjtést szerveznek az elhunyt családja számára. Kérdése Polgármester Úr
felé, hogy megtörtént-e a gyűjtés, és ha igen, akkor hol tart annak a folyamata. 

További kérdése, hogy a Vologda és a Tizeshonvéd utcák környékén lesz-e, és ha igen, akkor mikor muskátli
osztás, és hogyan lehet majd azokhoz hozzájutni.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Tájékoztatásul  elmondja,  hogy  az  egyéni  képviselők  saját  választókerületi
alapjukból vásárolnak muskátlikat, amelyeket az adott területeken kiosztanak. Mivel Képviselő Asszony nem
egyéni képviselő, tehát nem rendelkezik képviselői alappal, így nem tud virágot osztani. Ebben az ügyben azt
a képviselőt kell megkeresnie, akihez az adott terület tartozik.

Az első kérdésére válaszolva elmondja, hogy felhívta Debrecen város polgármesterét, akitől tájékoztatást
kért  az  üggyel  kapcsoltban.  Azt  a  választ  kapta,  hogy  a  hivatalos  vizsgálat  lezárultát  megvárták,  amely
megerősítette  azt,  hogy  az  elhunyt  hibájából  történt  a  baleset.  Ezért  az  a  döntés  született,  hogy  civil
kezdeményezésre történhet gyűjtés, de sem hivatalos, sem pedig civil kezdeményezésre nem indult gyűjtés
Debrecenben. 

Badány Lajos:  Képviselői minőségében kívánja tájékoztatni a Közgyűlést és Polgármester Urat. Jegyző Úr
korábban  három  alkalommal  utasította  el  az  adóigazgatási  feladatot  ellátó  dolgozók  érdekeltségi
rendszerével kapcsolatos adatszolgáltatási kérelmét, amely kötelezettséget rendelet is rögzít. Negyedszerre
az anyag a Bizottság elé került, ahol a bizottság Fideszes alelnökének aláírásával egy módosító indítványt
kapott.  Az  indítvány  lényege  az  volt,  hogy  ne  lehessen  megtekinteni  a  kifizetésekre  vonatkozó  vezetői
döntéseket,  illetve  megbizonyosodni  arról,  hogy  valóban  a  rendeletben  foglaltak  körére  terjed-e  ki  az
alapból  történő kifizetés.  Ezt  a  módosítást  a  Fideszes  többség  megszavazta,  azonban ezen  információk
nélkül  a  vizsgálati  kötelezettség  nem  teljesíthető,  így  nem  állapítható  meg  a  rendelet  szabályszerű
végrehajtása. Kéri Polgármester Urat, hogy a törvényesség helyreállítására a szükséges intézkedéseket tegye
meg, és a Pénzügyi Bizottság kötelezettségeinek teljesítéséhez szíveskedjen megteremteni a feltételeket. 

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Ez  a  kérdés  egyértelműen  jegyzői  hatáskör,  így  megadja  a  válaszadás
lehetőségét Jegyző Úrnak.

Dr. Csiszár Miklós jegyző: Nem a Hivatal utasította vissza a kérelmeit, hanem a Jegyző a törvényben előírt
kötelezettségének  eleget  téve  tett  törvényességi  észrevételt  az  előterjesztésekre,  amelyeket  Elnök  Úr
nyújtott be. Az egyik előterjesztést példaként említve elmondja, hogy egyetlen bizottsági elnöknek sincs
jogköre,  csupán  a  bizottságok  vezetésével  kapcsolatban  vannak  jogosítványaik.  A  Hivatalt  és  az
adóhatóságot illetően  a  Bizottságnak  van  jogköre.  Elnök  Úr  negyedik  előterjesztésével  kapcsolatban
elmondja, hogy az is formai hibákban szenvedett, de ekkor már azt gondolta, hogy ha újból törvényességi
észrevételt tesz, akkor Elnök Úr azt fogja mondani, hogy  a jegyző nem akarja, hogy a Hivatal adóhatósági
tevékenysége a Bizottság által vizsgálatra kerüljön. Következésképpen a negyedik előterjesztést aláírta azért,
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hogy elkerülje ezt  a vádat, de úgy tűnik, hogy ez nem sikerült. Az, hogy a Bizottságban milyen módosító
javaslatok hangzanak el, nem tartozik a Hivatal területéhez, azok képviselői jogosítványok. A képviselőknek
joguk van ahhoz, hogy bármilyen témával  kapcsolatban módosító javaslattal  éljenek.  Ha azt a Bizottság
elfogadja,  akkor  az  lesz  a  döntés.  Az  adóhatóság  munkája  törvényes  és  tiszta,  szívesen  látnak  minden
vizsgálatot.  Az adóhatóság munkatársai komoly munkát végeznek annak érdekében, hogy teljesítsék azt a
követelményt, amelyet a Képviselő-testület támaszt velük szemben.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megkéri Üszögh Lajost, hogy válaszoljon a korábban elhangzottakra. 

Üszögh Lajos: 2013. február 1. óta a MIVÍZ Kft. árai az interneten elérhetőek, amelyek azóta nem változtak.
Ismerteti a mellékmérők műszaki átvételére, üzembe helyezésére és plombázására együttesen alkalmazott
árakat. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megköszöni Igazgató Úr tájékoztatását. 

A  szavazás  előtt  felolvassa  Magyarország  Kormányának  határozatát,  amely  a  Kormány  és  a  város
együttműködése kapcsán született meg. 

Bejelenti, hogy a napirendekről történő tételes szavazás következik.

1. napirend:Javaslat  az  Önkormányzat  2014.  évi  költségvetésének  végrehajtásáról  szóló
zárszámadási rendelet megalkotására és kapcsolódó határozatok meghozatalára

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy rendelettervezetről és két határozati
javaslatról kell dönteniük. 

Az  előterjesztéshez  módosító  indítványt nyújtott  be.  Kéri,  hogy először  erről  szavazzanak.  A
módosító indítvány elfogadásához minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges.

A Közgyűlés 17 igen, 9 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a
módosító indítványt elfogadta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy most szavazzanak a rendelettervezetről, figyelemmel a
módosító indítvány kapcsán hozott döntésre.
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A Közgyűlés  17 igen,  9 nem szavazattal,  0 tartózkodás mellett
megalkotta  a  14/2015.  önkormányzati  rendeletét az
Önkormányzat 2014. évi zárszámadásának elfogadásáról.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Kéri,  szavazzanak  az  előterjesztés  szerinti  első  határozati
javaslatról.

A Közgyűlés  17 igen,  9 nem szavazattal,  0 tartózkodás mellett
az előterjesztés szerinti első határozati javaslatot elfogadta, és
meghozta a 

V-73/271.347/2015. sz. határoza  tot

Tárgy: Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  és  költségvetési  szervei  2014.  évi
gazdálkodásáról készített éves költségvetési beszámoló 

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  az
Önkormányzat  2014.  évi  költségvetésének  végrehajtásáról  szóló  zárszámadási  rendelet
megalkotására és kapcsolódó határozatok meghozatalára” című előterjesztést és a következő
határozatot hozza:

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és
költségvetési szervei 2014. évi gazdálkodásáról készített éves költségvetési beszámolóját a határozat 1-16.
melléklete szerinti tartalommal elfogadja.

Felelős: Polgármester

Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály

Határidő: azonnal 

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Kéri,  döntsenek  az  előterjesztés  szerinti  második  határozati
javaslatról.

A Közgyűlés  17 igen,  9 nem szavazattal,  0 tartózkodás mellett
az  előterjesztés  szerinti  második  határozati  javaslatot
elfogadta, és meghozta a 

V-74/271.347/2015. sz. határoza  tot
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Tárgy: Az  ÁSZ  javaslatok  alapján  készített  Intézkedési  Tervben  foglalt  feladatok
végrehajtásáról szóló 2014. II. félévi tájékoztató tudomásul vétele

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a  „Javaslat az Önkormányzat
2014. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló zárszámadási rendelet megalkotására és kapcsolódó
határozatok meghozatalára” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a 2011. évi ÁSZ vizsgálat javaslatai alapján
készített Intézkedési Terv végrehajtásáról szóló 2014. II. félévi tájékoztatót a határozat 1. és 2. melléklete
szerinti tartalommal tudomásul veszi. 

Felelős: Polgármester

Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály

Határidő: azonnal 

2. napirend: Javaslat a hivatali helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül történő
házasságkötés és bejegyzett élettársi kapcsolat létesítésének engedélyezéséről és a
többletszolgáltatásért  fizetendő  díj  mértékéről  szóló  13/2011.  (IV.20.)
önkormányzati rendelet módosítására

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Az  előterjesztés  szerint  egy  rendelet megalkotásáról  kell
dönteniük, melyhez minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges.

A Közgyűlés  24 igen,  0 nem szavazattal,  2 tartózkodás mellett
megalkotta  a  15/2015.  önkormányzati  rendeletét  a  hivatali
helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül történő
házasságkötés  és  bejegyzett  élettársi  kapcsolat  létesítésének
engedélyezéséről  és  a  többletszolgáltatásért  fizetendő  díj
mértékéről  szóló  13/2011.  (IV.20.)  önkormányzati  rendelet
módosításáról.

4. napirend: Javaslat  a  Miskolci  Operafesztivál  Nonprofit  Kft.  könyvvizsgálójának
kinevezésére,  az  Alapító  Okiratának  módosítására  és  az  egységes  szerkezetbe
foglalt Alapító Okiratának jóváhagyására
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.
Tekintettel  arra,  hogy  személyi  kérdésben is  döntenek,  így a  javaslat  elfogadásához minősített
többség szükséges. 

Kéri, hogy szavazzanak.

A Közgyűlés  18 igen,  0 nem szavazattal,  8 tartózkodás mellett
az  előterjesztés  szerinti határozati  javaslatot  elfogadta,  és
meghozta a

V-75/271.350/2015. sz. határoza  tot

Tárgy: A Miskolci  Operafesztivál  Nonprofit  Kft.  állandó  könyvvizsgálójának  kinevezése,
Alapító Okiratának módosítása és az egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratának
jóváhagyása

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  a  Miskolci
Operafesztivál Nonprofit Kft. könyvvizsgálójának kinevezésére,  az Alapító Okiratának módosítására
és az egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratának jóváhagyására” című előterjesztést és az alábbi
határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Miskolci Operafesztivál Nonprofit Kft.
állandó könyvvizsgálói feladatainak ellátására  2015. június 1. napjától 2020. április 30. napjáig a ZENTO
AUDIT Könyvvizsgáló és Szolgáltató Kft. körében eljáró Battáné Pétervári Évát nevezi ki. A könyvvizsgáló
megbízási díja 65.000 Ft+ÁFA.

Felelős: Polgármester

Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály 

Határidő: azonnal

2. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a  Miskolci Operafesztivál  Nonprofit Kft.
Alapító Okiratát a határozat 1. melléklete szerint módosítja, a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt
-  a  határozat  2.  melléklete  szerinti  -  Alapító  okiratát  jóváhagyja.  Miskolc  Megyei  Jogú  Város
Önkormányzatának Közgyűlése  felhatalmazza  a Polgármestert  a  módosító  okirat,  valamint  az  egységes
szerkezetbe foglalt Alapító Okirat aláírására. 

Felelős: Polgármester

Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály 

Határidő: azonnal
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3. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felkéri a Miskolci Operafesztivál Nonprofit Kft.
ügyvezetőjét,  hogy a könyvvizsgálóval  a  megbízási  szerződést megkösse,  illetve a Miskolci  Törvényszék
Cégbíróságánál a szükséges cégeljárást lefolytassa.

Felelős: Polgármester 

Végrehajtásért felelős: Miskolci Operafesztivál Nonprofit Kft.

Végrehajtást Felügyelő Főosztály:Humán Főosztály 

Határidő: 30 napon belül

5. napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának a Mária Út Közhasznú
Egyesülethez történő csatlakozására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  26 igen,  0 nem szavazattal,  0 tartózkodás mellett
az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  elfogadta,  és
meghozta a 

V-76/271.351/2015. sz. határoza  tot

Tárgy: Csatlakozás a Mária Út Közhasznú Egyesülethez

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a  „Javaslat a Miskolc
Megyei Jogú Város Önkormányzatának a Mária Út Közhasznú Egyesülethez történő csatla-
kozására” című előterjesztést, és az alábbi határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése jóváhagyja Miskolc Megyei Jogú
Város Önkormányzatának a Mária Út Közhasznú Egyesülethez történő csatlakozását.

Felelős: Polgármester

Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály

Határidő: Azonnal
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2. A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert a csatlakozási eljárás megindítására és a csatlakozási
dokumentum aláírására.

Felelős: Polgármester

Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály

Határidő: 2015. május 31.

6.napirend: Javaslat az önkormányzati fenntartású óvodák Alapító okiratának módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  24 igen,  1 nem szavazattal,  1 tartózkodás mellett
az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  elfogadta,  és
meghozta a 

V-77/271.352/2015. sz. határoza  tot

Tárgy: Az önkormányzati fenntartású óvodák Alapító okiratának módosítása

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának  Közgyűlése megtárgyalta a  "Javaslat  az
önkormányzati fenntartású óvodák Alapító okiratának módosítására" című előterjesztést és a
következő határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei  Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Miskolci Százszorszép Óvoda
Alapító  okiratának  Módosító  okiratát  a  határozat  1/1.  melléklete  szerint  és  az  egységes
szerkezetű Alapító okiratot a határozat 1/2. melléklet szerint elfogadja.

Miskolc Megyei  Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert  a
Módosító okirat és az egységes szerkezetű Alapító okirat aláírására és a változások Törzskönyvi
Nyilvántartásba történő bejegyzésével  kapcsolatos  intézkedések a  Magyar  Államkincstár  felé
történő megtételére.

Felelős: Polgármester

Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály 

Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály

Határidő: 2015. május 29. 
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2. Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának Közgyűlése  a  Miskolci  József  úti  Óvoda
Alapító  okiratának  Módosító  okiratát  a  határozat  2/1.  melléklete  szerint  és  az  egységes
szerkezetű Alapító okiratot a határozat 2/2. melléklet szerint elfogadja.

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert a
Módosító okirat és az egységes szerkezetű Alapító okirat aláírására és a változások Törzskönyvi
Nyilvántartásba történő bejegyzésével  kapcsolatos  intézkedések a  Magyar  Államkincstár  felé
történő megtételére.

Felelős: Polgármester

Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály 

Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály

Határidő: 2015. május 29. 

3. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Miskolci Batsányi János Óvoda
Alapító  okiratának  Módosító  okiratát  a  határozat  3/1.  melléklete  szerint  és  az  egységes
szerkezetű Alapító okiratot a határozat 3/2. melléklet szerint elfogadja.

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert a
Módosító okirat és az egységes szerkezetű Alapító okirat aláírására és a változások Törzskönyvi
Nyilvántartásba történő bejegyzésével  kapcsolatos  intézkedések a  Magyar  Államkincstár  felé
történő megtételére.

Felelős: Polgármester

Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály 

Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály

Határidő: 2015. május 29. 

4. Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  a  Miskolci  Nyitnikék  Óvoda
Alapító  okiratának  Módosító  okiratát  a  határozat  4/1.  melléklete  szerint  és  az  egységes
szerkezetű Alapító okiratot a határozat 4/2. melléklet szerint elfogadja.

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert a
Módosító okirat és az egységes szerkezetű Alapító okirat aláírására és a változások Törzskönyvi
Nyilvántartásba történő bejegyzésével  kapcsolatos intézkedések a Magyar Államkincstár  felé
történő megtételére.

Felelős: Polgármester
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Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály 

Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály

Határidő: 2015. május 29. 

5. Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  a  Miskolci  Diósgyőri  Óvoda
Alapító  okiratának  Módosító  okiratát  a  határozat  5/1.  melléklete  szerint  és  az  egységes
szerkezetű Alapító okiratot a határozat 5/2. melléklet szerint elfogadja.

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert a
Módosító okirat és az egységes szerkezetű Alapító okirat aláírására és a változások Törzskönyvi
Nyilvántartásba történő bejegyzésével kapcsolatos intézkedések a Magyar Államkincstár felé
történő megtételére.

Felelős: Polgármester

Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály 

Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály

Határidő: 2015. május 29.

6. Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  a  Miskolci  Avastetői  Óvoda
Alapító  okiratának  Módosító  okiratát  a  határozat  6/1.  melléklete  szerint  és  az  egységes
szerkezetű Alapító okiratot a határozat 6/2. melléklet szerint elfogadja.

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert a
Módosító okirat és az egységes szerkezetű Alapító okirat aláírására és a változások Törzskönyvi
Nyilvántartásba történő bejegyzésével kapcsolatos intézkedések a Magyar Államkincstár felé
történő megtételére.

Felelős: Polgármester

Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály 

Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály

Határidő: 2015. május 29.

7. Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  a  Miskolci  Napraforgó  Óvoda
Alapító  okiratának  Módosító  okiratát  a  határozat  7/1.  melléklete  szerint  és  az  egységes
szerkezetű Alapító okiratot a határozat 7/2. melléklet szerint elfogadja.

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert a
Módosító okirat és az egységes szerkezetű Alapító okirat aláírására és a változások Törzskönyvi
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Nyilvántartásba történő bejegyzésével kapcsolatos intézkedések a Magyar Államkincstár felé
történő megtételére.

Felelős: Polgármester

Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály 

Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály

Határidő: 2015. május 29.

8. Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  a  Miskolci  Eszterlánc
Néphagyományőrző Óvoda Alapító okiratának Módosító okiratát  a  határozat  8/1.  melléklete
szerint és az egységes szerkezetű Alapító okiratot a határozat 8/2. melléklet szerint elfogadja.

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert a
Módosító okirat és az egységes szerkezetű Alapító okirat aláírására és a változások Törzskönyvi
Nyilvántartásba történő bejegyzésével kapcsolatos intézkedések a Magyar Államkincstár felé
történő megtételére.

Felelős: Polgármester

Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály 

Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály

Határidő: 2015. május 29.

9. Miskolc  Megyei  jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  a  Miskolci  Belvárosi  Óvoda
Alapító  okiratának  Módosító  okiratát  a  határozat  9/1.  melléklete  szerint  és  az  egységes
szerkezetű Alapító okiratot a határozat 9/2. melléklet szerint elfogadja.

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert a
Módosító okirat és az egységes szerkezetű Alapító okirat aláírására és a változások Törzskönyvi
Nyilvántartásba történő bejegyzésével kapcsolatos intézkedések a Magyar Államkincstár felé
történő megtételére.

Felelős: Polgármester

Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály 

Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály

Határidő: 2015. május 29.
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7. napirend: Javaslat  a  helyi  önkormányzat  gyermekjóléti  feladatainak  ellátásáról  szóló
beszámoló elfogadására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  17 igen,  9 nem szavazattal,  0 tartózkodás mellett
az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  elfogadta,  és
meghozta a 

V-78/271.353/2015. sz. határoza  tot

Tárgy: Beszámoló a helyi önkormányzat gyermekjóléti feladatainak ellátásáról

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  a  helyi
önkormányzat gyermekjóléti feladatainak ellátásáról szóló beszámoló elfogadására” című előterjesztést
és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése elfogadja a helyi önkormányzat gyermekjóléti
feladatainak ellátásáról szóló beszámolót a melléklet szerinti tartalommal.

Felelős: Polgármester

Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály

Határidő: azonnal

8. napirend: Javaslat  a  Miskolci  Rendőrkapitányság 2014.  évi  munkájáról  szóló  beszámoló
elfogadására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  17 igen,  5 nem szavazattal,  4 tartózkodás mellett
az  előterjesztés  szerinti határozati  javaslatot  elfogadta,  és
meghozta a 

V-79/271.354/2015. sz. határoza  tot
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Tárgy: a Miskolci Rendőrkapitányság 2014. évi beszámolójának elfogadása.

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  megtárgyalta  a  ,,Javaslat  a  Miskolci
Rendőrkapitányság 2014. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadására” című előterjesztést és a következő
határozatot hozza:

A Közgyűlés a Miskolci Rendőrkapitányság 2014. évi munkájáról szóló beszámolót a határozat melléklete
szerinti tartalommal elfogadja.

Felelős  : Polgármester

Közreműködik  : Polgármesteri Kabinet

Határidő: azonnal

9. napirend: Javaslat a 2014. évi összefoglaló ellenőrzési jelentés jóváhagyására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  17 igen,  7 nem szavazattal,  2 tartózkodás mellett
az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  elfogadta,  és
meghozta a 

V-80/271.355/2015. sz. határoza  tot

Tárgy: A 2014. évi összefoglaló ellenőrzési jelentés jóváhagyása

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a 2014. évi
összefoglaló ellenőrzési jelentés jóváhagyására”  című előterjesztést és a következő határozatot
hozza:

A Közgyűlés  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  2014.  évi  összefoglaló  ellenőrzési
jelentését a határozat melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja.

Felelős: Jegyző
Végrehajtásért felelős: Jegyzői Kabinet
Határidő:  azonnal
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Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Bejelenti,  hogy  a sürgősségi  napirendekről  történő  szavazás
következik.

1. sürgősségi napirend: Javaslat  az  Önkormányzat  és  az  MVK  Zrt.  által  megkötött  10125.
számú Közszolgáltatási Szerződés módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  17 igen,  2 nem szavazattal,  7 tartózkodás mellett
az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  elfogadta,  és
meghozta a 

V-81/271.370/2015. sz. határoza  tot

Tárgy: Közszolgáltatási  Szerződés  módosítása,  valamint  az  aktualizált  személyi,  tárgyi  és
pénzügyi feltételek elfogadása

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  megtárgyalta  a „Javaslat  az
Önkormányzat  és  az  MVK Zrt.  által  megkötött  10125.  számú Közszolgáltatási  Szerződés
módosítására” tárgyú előterjesztést, és az alábbi határozatot hozza:

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a jelen határozat melléklete szerint
jóváhagyja Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és az MVK Zrt. között 2010. június 1.
napján  létrejött,  2011.  június  1-jén  hatályba  lépett  10125.  számú  Közszolgáltatási  Szerződés
módosításáról  szóló  Megállapodást,  ezzel  egyidejűleg  felhatalmazza  a  Polgármestert  a
Megállapodás aláírására. 
Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: MVK Zrt.
Végrehajtást felügyelő főosztály: Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: azonnal

2. sürgősségi napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala Szervezeti
és  Működési  Szabályzatának  elfogadására  és  kapcsolódó  döntések
meghozatalára

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint négy határozati javaslatról kell dönteniük.

Kéri, szavazzanak az első határozati javaslatról. 
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A Közgyűlés  17 igen,  9 nem szavazattal,  0 tartózkodás mellett
az előterjesztés szerinti első határozati javaslatot elfogadta, és
meghozta a 

V  -82/271.368/2015. sz. határoza  tot

Tárgy: Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala Alapító Okiratának módosítása

Miskolc  Megyei  Jogú Város  Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta  a „Javaslat  Miskolc  Megyei
Jogú  Város  Polgármesteri  Hivatala  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatának  elfogadására  és
kapcsolódó döntések meghozatalára” című előterjesztést, és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése (a továbbiakban: Közgyűlés) Miskolc Megyei
Jogú  Város  Polgármesteri  Hivatal  Alapító  Okiratának  a  határozat  1.  mellékletében  foglaltak  szerinti
módosítását  2015.  június  15.  napi  hatállyal  jóváhagyja.  A  Közgyűlés  Miskolc  Megyei  Jogú  Város
Polgármesteri  Hivatal módosításokkal  egységes  szerkezetbe  foglalt  Alapító  Okiratát  -  a  határozat  2.
melléklete szerinti tartalommal – jóváhagyja.

Felelős: Polgármester

Végrehajtásért     felelős: Jegyzői Kabinet

Határidő: azonnal

2. A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert a határozat 1. melléklete szerinti Alapító Okiratot módosító
okirat  és  a  határozat  2.  melléklete  szerinti  módosításokkal  egységes  szerkezetbe  foglalt  Alapító  Okirat
aláírására  és  elrendeli  azok  változásbejegyzési  eljárás  keretében  a  Magyar  Államkincstárhoz  történő
benyújtását. 

Felelős: Polgármester

Végrehajtásért     felelős: Jegyzői Kabinet

Határidő: 2015. június 15.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Most a második határozati javaslatról szavaznak. 
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A Közgyűlés  17 igen,  9 nem szavazattal,  0 tartózkodás mellett
az  előterjesztés  szerinti második  határozati  javaslatot
elfogadta, és meghozta a

V-83/271.368/2015. sz. határoza  tot

Tárgy: Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalánál  elrendelt  átszervezés  és
létszámcsökkentés  végrehajtása,  valamint  a Szervezeti és Működési Szabályzat
elfogadása és kapcsolódó döntések meghozatala

Miskolc  Megyei  Jogú Város  Önkormányzatának Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  Miskolc  Megyei
Jogú  Város  Polgármesteri  Hivatala  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatának  elfogadására  és
kapcsolódó döntések meghozatalára” című előterjesztést, és a következő határozatot hozza:

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a feladatellátás hatékonyabb és
racionálisabb megszervezése érdekében elrendeli Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri
Hivatala létszámának 76 fő álláshellyel való csökkentését átszervezés és létszámcsökkentés
keretében 2015. június 15. napjától az alábbiak szerint:

1. Polgármesteri Kabinet   6 fő

2. Jegyzői Kabinet 40 fő

3. Gazdálkodási Főosztály   4 fő

4. Hatósági Főosztály   7 fő

5. Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály   9 fő

6. Humán Főosztály 10 fő

Összesen: 76 fő

Az átszervezés és a létszámcsökkentés fedezete az Önkormányzat 2015. évi költségvetésé-
ben rendelkezésre áll.

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése – Miskolc Megyei Jogú Város
Polgármesteri Hivatala hatékonyabb és takarékosabb működését szolgáló új szervezeti struk-
túrájának kialakítása érdekében – a határozat 1. melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja
Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala Szervezeti és Működési Szabályzatát,
amely  2015.  június  15.  napján  lép  hatályba,  ezzel  egyidejűleg  a  
XII-230/5546/2013. sz. határozattal jóváhagyott és a II-26/80.401/2014. sz. határozattal mó-
dosított Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Szervezeti és Működési Sza-
bályzatát hatályon kívül helyezi.

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése Miskolc Megyei Jogú Város
Polgármesteri Hivatala jóváhagyott létszámát 2015. június 15. napjától 330 fő álláshelyben
határozza meg, azzal, hogy a 330 főt legkésőbb 2015. december 31. napjáig kell elérni.

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése utasítja a Jegyzőt, hogy az át-
szervezés és a létszámcsökkentés megvalósítása érdekében elfogadott, 2015. június 15. nap-
ján hatályba lépő Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala Szervezeti és Működé-
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si Szabályzatának végrehajtása érdekében Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hiva-
tala Ügyrendjét alkossa meg, egyben utasítja a Jegyzőt az átszervezés és a létszámcsökkentés
megvalósítása érdekében szükséges munkáltatói intézkedések megtételére.

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert
a Miskolc Holding Zrt-vel kötendő informatikai szolgáltatási szerződés előkészítésére és alá-
írására, amelynek pénzügyi fedezetét az Önkormányzat 2015. évi költségvetésének általános
tartaléka terhére biztosítja.

Felelős: Jegyző
Végrehajtásért     felelős: Jegyzői Kabinet

Határidő: azonnal, illetve 2015. december 31. napjáig

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, döntsenek a harmadik határozati javaslatról. 

A Közgyűlés  17 igen,  9 nem szavazattal,  0 tartózkodás mellett
az  előterjesztés  szerinti harmadik  határozati  javaslatot
elfogadta, és meghozta a 

V-84/271.368/2015. sz. határoza  tot

Tárgy: Miskolci  Közintézmény-működtető  Központ  Alapító  Okiratának  módosítása,
egységes szerkezetű alapító okirat jóváhagyása

Miskolc  Megyei  Jogú Város  Önkormányzatának Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  Miskolc  Megyei
Jogú  Város  Polgármesteri  Hivatala  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatának  elfogadására  és
kapcsolódó döntések meghozatalára” című előterjesztést, és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a jelen határozat 1. melléklete sze-
rinti  tartalommal  jóváhagyja Miskolci  Közintézmény-működtető  Központ  Alapító  Okiratának
módosítását. Egyúttal jóváhagyja a Miskolci Közintézmény-működtető Központ egységes szerke-
zetű Alapító Okiratát a jelen határozat 2. melléklete szerinti tartalommal.

Felelős: Polgármester

Végrehajtásért     felelős: Humán Főosztály

Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály

Miskolci Közintézmény-működtető Központ

Határidő: azonnal
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2. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert az Alapító Okiratot módosító okirat,  valamint az
egységes szerkezetű Alapító Okirat aláírására, továbbá a módosítások törzskönyvi nyilvántar-
tásba való bejegyzésével kapcsolatos intézkedések megtételére.

Felelős: Polgármester

Végrehajtásért     felelős: Humán Főosztály

Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály

Miskolci Közintézmény-működtető Központ

Határidő: 2015. június 15.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, most szavazzanak a negyedik határozati javaslatról. 

A Közgyűlés  17 igen,  9 nem szavazattal,  0 tartózkodás mellett
az  előterjesztés  szerinti negyedik  határozati  javaslatot
elfogadta, és meghozta a

V-85/271.368/2015. sz. határoza  tot

Tárgy: Miskolc Megyei Jogú Város  Önkormányzata  és  az  általa  irányított  költségvetési
szervek jóváhagyott létszáma, valamint a közfoglalkoztatottak jóváhagyott létszáma

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat  Miskolc Megyei Jogú
Város  Polgármesteri  Hivatala  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatának  elfogadására  és  kapcsolódó
döntések meghozatalára” című előterjesztést, és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése (a továbbiakban: Közgyűlés) Miskolc Megyei
Jogú Város Önkormányzata és az általa irányított költségvetési szervek jóváhagyott létszámát, valamint a
közfoglalkoztatottak jóváhagyott létszámát a 2015. évi költségvetési évre 2015. június 15. napi hatállyal a
határozat 1. melléklete szerint határozza meg.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős: Gazdálkodási Főosztály
Közreműködik: Jegyzői Kabinet
Határidő: folyamatos, de legkésőbb 2015. december 31.
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2. A Közgyűlés elrendeli a határozat 1. pontja szerinti létszámváltozással összefüggő és ahhoz kapcsolódó
előirányzat módosításoknak a 2015. évi költségvetés első féléves előirányzat módosítása során történő
átvezetését.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért     felelős: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: 2015. szeptember 30.

3. sürgősségi napirend: Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  és  a  Miskolci
Városgazda  Nonprofit  Kft.  közötti  Közszolgáltatási-  és  Támogatási
szerződések megkötésére 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  17 igen,  1 nem szavazattal,  8 tartózkodás mellett
az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  elfogadta,  és
meghozta a 

V-86/271.371/2015. sz. határoza  tot

Tárgy: Miskolc  Megyei  Jogú Város  Önkormányzata  és  a Miskolci  Városgazda Nonprofit
Kft. között kötendő szerződések jóváhagyása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a  "Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város
Önkormányzata  és  a  Miskolci  Városgazda  Nonprofit  Kft.  közötti  Közszolgáltatási-  és
Támogatási szerződések megkötésére” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a jelen határozat 1. és 2. melléklete
szerinti  tartalommal  jóváhagyja Miskolc  Megyei  Jogú Város  Önkormányzata  és  a  Miskolci
Városgazda  Nonprofit  Kft.  között  kötendő  közszolgáltatási  és  támogatási  szerződéseket,
egyúttal felhatalmazza a Polgármestert a nevezett szerződések aláírására.

Felelős: Polgármester

Végrehajtásért felelős: Polgármesteri Kabinet

Közreműködik: Miskolci Városgazda Nonprofit Kft.

Gazdálkodási Főosztály
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Határidő: azonnal, illetve a szerződés aláírás tekintetében 2015. 05. 29.

4. sürgősségi napirend: Javaslat az  Önkormányzat  vagyonáról  és  a  vagyongazdálkodásáról
szóló 40/2012. (XII.15.) önkormányzati rendelet módosítására

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Az  előterjesztés  szerint  egy  rendelet  megalkotásáról  kell
dönteniük, melyhez minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges.

A Közgyűlés  17 igen,  1 nem szavazattal,  7 tartózkodás mellett
megalkotta  a  16/2015.  önkormányzati  rendeletét  az
Önkormányzat  vagyonáról  és  a  vagyongazdálkodásáról  szóló
40/2012. (XII.15.) önkormányzati rendelet módosításáról.

5. sürgősségi napirend: Javaslat  a  Selyemréti  strand  fejlesztésével  kapcsolatban  benyújtott
pályázathoz szükséges hozzájárulás kiadására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  20 igen,  0 nem szavazattal,  6 tartózkodás mellett
az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  elfogadta,  és
meghozta a 

V-87/271.373/2015. sz. határoza  tot

Tárgy: Selyemréti  strand  fejlesztésével  kapcsolatban  benyújtott  pályázathoz  szükséges
hozzájárulás kiadása

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  a
Selyemréti strand fejlesztésével kapcsolatban benyújtott pályázathoz szükséges hozzájárulás
kiadására” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei  Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése hozzájárul,  hogy a Miskolc 4988/1.
helyrajzi  számon  nyilvántartott  ingatlanon  a  sportfejlesztési  tárgyi  eszköz  beruházás,  felújítás
megvalósuljon, illetve a beruházás, felújítás megvalósításától számított  15 év határozott időre, az
igénybe vett támogatás mértékéig - az első ranghelyen bejegyzett jelzálogjog jogosult hozzájáruló
nyilatkozatának  beszerzését  követően  -  jelzálogjog  kerüljön  bejegyzésre  az  ingatlanra  a  Magyar
Állam  javára.  A  jelzálogjog  bejegyzése  MVLC  Nkft.  2015/2016.  évi  látvány-csapatsport
támogatásból  finanszírozandó  létesítményfejlesztése  tárgyában  az  Önkormányzat  által  benyújtott
pályázat megvalósítását szolgálja. 
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Felelős: Polgármester 

Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály

Közreműködik: Humán Főosztály

Határidő: azonnal

2. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a tulajdonosi hozzájáruló nyilatkozatot
a  Miskolc  4988/1.  helyrajzi  számú  ingatlan  tekintetében  a  határozat  1.  sz.  melléklete  szerinti
tartalommal jóváhagyja.

Felelős: Polgármester 

Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály

Közreműködik: Humán Főosztály

Határidő: azonnal

3. Miskolc Megyei  Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése hozzájárul,  hogy a Miskolc 4988/3.
helyrajzi  számon  nyilvántartott  ingatlanon  a  sportfejlesztési  tárgyi  eszköz  beruházás,  felújítás
megvalósuljon, illetve a beruházás, felújítás megvalósításától számított  15 év határozott időre, az
igénybe  vett  támogatás  mértékéig  -  a  jelenleg  fennálló  elidegenítési  és  terhelési  tilalom
megszüntetését követően - jelzálogjog kerüljön bejegyzésre az ingatlanra a Magyar Állam javára. A
jelzálogjog  bejegyzése  MVLC  Nkft.  2015/2016.  évi  látvány-csapatsport  támogatásból
finanszírozandó  létesítményfejlesztése  tárgyában  az  Önkormányzat  által  benyújtott  pályázat
megvalósítását szolgálja. 

Felelős: Polgármester 

Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály

Közreműködik: Humán Főosztály

Határidő: azonnal

4. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a tulajdonosi hozzájáruló nyilatkozatot 
a Miskolc 4988/3. helyrajzi számú ingatlan tekintetében a határozat 2. sz. melléklete szerinti 
tartalommal jóváhagyja.

Felelős: Polgármester 
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Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály

Közreműködik: Humán Főosztály

Határidő: azonnal

5. A  Közgyűlés  felhatalmazza  a  Polgármestert  a  határozat  1.  és  2.  sz.  mellékleteiben  rögzített
jelzálogjog  bejegyzéséhez  történő  hozzájáruló  nyilatkozatok  aláírására  és  kiadására  a  Magyar
Vízilabda Szövetség felé.

Felelős: Polgármester 

Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály

Közreműködik: Humán Főosztály

Határidő: 2015. május 30.

6. sürgősségi napirend: Javaslat  az  Y-híd  építésének  előkészítésével  kapcsolatos  szerződések
módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  22 igen,  0 nem szavazattal,  4 tartózkodás mellett
az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  elfogadta,  és
meghozta a

V-88/271.374/2015. sz. határoza  tot

Tárgy: Az Y-híd építésének előkészítésével kapcsolatos szerződések módosítása

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  az  Y-híd  építésének
előkészítésével  kapcsolatos  szerződések  módosítására”  című  előterjesztést  és  a  következő
határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert,
hogy a  határozat  1.  és  2.  sz.  mellékleteként  csatolt,  az  Y-híd  beruházás  megkezdéséhez
szükséges, a NIF Zrt-vel és a MÁV Zrt-vel megkötendő megállapodásokat aláírja.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
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Határidő: 2015. június 30.

7. sürgősségi napirend: Javaslat  a  Miskolci  Állatsegítő  Alapítvánnyal  kapcsolatos  döntések
meghozatalára

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  26 igen,  0 nem szavazattal,  0 tartózkodás mellett
az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  elfogadta,  és
meghozta a 

V-89/271.375/2015. sz. határoza  tot

Tárgy: a Miskolci Állatsegítő Alapítvánnyal kapcsolatos döntések meghozatala

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  a  Miskolci
Állatsegítő  Alapítvánnyal  kapcsolatos  döntések  meghozatalára”  című  előterjesztést  és  a  következő
határozatot hozza.

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése (a továbbiakban: Közgyűlés) jóváhagyja, a
Miskolc  11509/17  hrsz.-ú,  11360  m2 alapterületű  ingatlannak,  a  Miskolci  Állatsegítő  Alapítvány
részére,  50%-os  vételár  kedvezménnyel  történő értékesítését  közfeladat  ellátása  céljából,  amely
kedvezményt adományként ad.

2. A Közgyűlés jóváhagyja a Miskolci Állatsegítő Alapítvány Miskolc 11509/17 hrsz.-ú ingatlanon végzett
beruházásai miatt benyújtott kártalanítási igényét 4.790.000,-Ft. összegben. 

3. A Közgyűlés jóváhagyja, hogy az Önkormányzat adásvétel útján megveszi az Alapítvány tulajdonában
álló Miskolc, 65150 hrsz. (nettó érték 900.000,-Ft) és a Miskolc 65151 hrsz. (nettó 910.000,-Ft) alatt
felvett ingatlanokat összességében nettó 1.810.000.-Ft vételáron.

4. A Közgyűlés felhatalmazza a MIK Zrt.-t a jogügyletre vonatkozó szerződések előkészítésére és teljes
körű lebonyolítására az alábbi szerződési biztosítékok figyelembe vételével:

◦ A Miskolci Állatsegítő Alapítvány a vállalt közfeladat ellátása céljából részesül a fenti vételár-
kedvezményben.

◦ Az  adásvételi  szerződés  megkötésétől  számított  15  évre  Miskolc  Megyei  Jogú  Város
Önkormányzata  javára  elidegenítési  tilalmat  kell  bejegyeztetni  az  ingatlan-nyilvántartásba  a
Miskolc, 11509/17 hrsz.-ú ingatlanra.

Felelős: Polgármester

Végrehajtásért felelős: MIK Zrt. 

Végrehajtást felügyelő Főosztály: Gazdálkodási Főosztály 
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Határidő: 2015. augusztus 31. 

8  . sürgősségi napirend: Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  2014-2020  közötti  Integrált
Területi Programjának elfogadására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés 22 igen, 0 nem szavazattal, 4 tartózkodás mellett az
előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  elfogadta,  és
meghozta a 

V-90/271.369/2015. sz. határoza  tot

Tárgy  : Miskolc  Megyei  Jogú  Város  2014-2020  közötti  Integrált  Területi  Programjának
elfogadása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a  „Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város
2014-2020  közötti  Integrált  Területi  Programjának  elfogadására  ”  című  előterjesztést  és  a
következő határozatot hozza:

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a határozat 1. melléklete szerinti tartalommal
jóváhagyja „Miskolc Megyei Jogú Város Integrált Területi Programját”.  Egyúttal felkéri a polgármestert,
hogy gondoskodjon a dokumentum határidőben történő továbbításáról a Nemzetgazdasági Minisztérium
felé, továbbá utasítja a polgármestert az elfogadott program végrehajtására.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Polgármesteri Kabinet
Határidő: a dokumentum továbbítása tekintetében: 2015. május 22.

a végrehajtás tekintetében: folyamatos, ill. 2023. december 31.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Bejelenti, hogy a szavazást és a mai munkájukat befejezték.

Emlékezteti Képviselőtársait,  hogy a Közgyűlés a következő rendes ülésre  előreláthatólag 2015.
június 18. napján kerül sor.

Megköszöni a jelenlévők munkáját, az ülést 11:18 órakor bezárja.

K. m. f.
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Dr. Csiszár Miklós Dr. Kriza Ákos
jegyző polgármester
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